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جشنواره هنری
 دانش پژوهان ایثارگر

 برگزار می شود

 نسل جوان امروز
 نیازمند دیدن آثار فاخر 

سینمایی می باشد

|  سعید جابری انصاری | 
| مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز|

|  فاطمه نسخه چی | 
| معاون بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین |
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نماینده عالی دولت در استان البرز:

بانک های کم کارمورد 
پیگیری قانونی قرار می گیرند 

شهردارکرج:

پروژه های مهم عمرانی کرج از رکود اجرایی 
خارج شده است
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رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای 
اسلامی شهر کرج اعلام کرد: با اهتمام شورای ششم 
برای  کلانشهر  این  های  محله  فرهنگی  مهندسی 
و  درمانی   ، فرهنگی  های  ساخت  زیر  از  برخورداری 

ورزشی ترسیم شده است.
بازدید  حاشیه  در  سعیدی  علیرضا  الاسلام  حجت 
اعضای شورای شهر و شهردار کرج از محله های کم 
تا سه مجموعه  بین یک  اکنون  افزود:  برخوردار کرج 
از مناطق دهگانه شهرداری کرج  فرهنگی در هریک 

در دست ساخت قرار دارد.
وی ادامه داد: از آنجا که نیازهای زیرساختی در بخش 
های فرهنگی ، بهداشتی درمانی و ورزشی شهر کرج 
بنا  است،  نشده  دیده  گذشته  های  سال  در  خوبی  به 
براین در شورای ششم تصمیم بر آن گرفته شد تا در 

قالب مهندسی فرهنگی این نیازها شناسایی شود.
سعیدی گفت : تامین زمین با کاربری کتابخانه ، قرائت 
خانه ، سالن ورزشی، درمانگاه و سایر نیازها از وظایف 
مهم مدیریت شهری است تا محله های کم برخوردار 

و  رفاهی  امکانات  از  گذاران  سرمایه  کمک  با  بتوانند 
فرهنگی مناسب برخوردار شوند.

رییس کمیسیون فرهنگی ، اجتماعی و ورزشی شورای 
را  کرج  محروم  مناطق  از  یکی  کرج  شهر  اسلامی 
مجموعه  یک  امسال  افزود:  و  برشمرد  سه  منطقه 
منطقه  این  در  فرهنگسرا  یک  و  منظوره   ۲ ورزشی 
نیاز  مورد  اعتبار  ریل  میلیارد   ۷۰ که  شود  می  احداث 

این پروژه ها تامین خواهد شد.
وی اظهار کرد: امسال در مجموع یک هزارو۷۶۷ هزار 
پیاده  و  فرهنگی  برنامه  قالب  در  اعتبار  ریال  میلیارد 
های  محله  برای  فرهنگی  نقشه  و  مهندسی  سازی 

مختلف کرج اختصاص یافته است.
کنار  در  کرج  شهری  مدیریت  کرد:  اظهار  سعیدی 
ساختی  زیر  و  ورزشی  فرهنگی،  های  پروژه  اجرای 
پیش  را  ها  محله  در  مختلف  های  نمایشگاه  برپایی 
بینی کرده است تا ضمن برخورداری مردم از نیازهای 
صورت  لازم  اقدام  ها  محله  این  معرفی  در  فرهنگی 

گیرد.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست نظرآباد گفت: عامل 
انتشار بوی نامطبوع نظرآباد در مسیر قانون قرار گرفت.

 محمد محمودی گفت: یکی از صنایع تبدیلی که در 
فعالیت  گوشتی  ضایعات  از  دام  خوراک  تولید  زمینه 
می کرد با شکایت مردمی روستاهای باقرآباد و رضاآباد 

مبنی بر بوی نامطبوع مورد بررسی قرار گرفت.
این  آمده  عمل  به  پیگیری های  با  اینکه  بیان  با  وی 
شرکت با صرف هزینه حدود ۳۰ میلیارد ریال سیستم 

راه  را  فاضلاب  تصفیه خانه  و سیستم  هوا  فیلتراسیون 
این  از  پیش  مربوطه  صنعت  داد:  ادامه  کرد،  اندازی 
قرار  شهرستان  آلاینده  صنایع  فهرست  در  اقدامات 

داشته است.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست نظرآباد گفت: پایش 
حال  در  روزی  شبانه  صورت  به  صنایع  بر  نظارت  و 
تمام  که  دارند  وظیفه  صنایع  صاحبان  و  است  انجام 

استانداردهای زیست محیطی را رعایت کنند.

رئیس پلیس سایبری: 

عودت ۱۹۵۰ میلیارد ریال وجوه سرقتی به حساب مالباختگان سایبری

رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج

یک تا سه مجموعه فرهنگی در هریک از مناطق 
کرج در دست ساخت است

رئیس اداره حفاظت محیط زیست نظرآباد:

عامل انتشار بوی نامطبوع نظرآباد در مسیر قانون قرار گرفت 

یکی از پروزه های اولویت دار که در سال های اخیر با مشکل اجرایی مواجه بود ، بزرگراه 
شهید سلیمانی به طول ۱۸ کیلومتر است که اکنون ساخت آن با شتاب پیش می رود
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آبیاری فضای سبز کرج
 با آب شرب به کمترین سطح 

خود رسید

| سیدمرتضی اعتصامی | 
|  عضو شورای اسلامی کلانشهر کرج |

حنایی که دیگر رنگ ندارد
------------ امیرحسین بانکی پور؛ عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی-----------

درحالی حدود یک سال از کلیدخوردن پروژه بی ثبات سازی ایران ازسوی دشمنان  این آب و خاک و همچنین معاندان و عوامل ضدانقلاب 
گذشت که بررسی تحولات این مدت، ضرورتی انکارناپذیر است. آنچه در چنین شرایطی از اهمیت ویژه ای برخوردار است، آگاه سازی 

جامعه از ابزارهای مورد استفاده دشمن در این عرصه  است.
باید برای همگان به روشنی تبیین کرد که آنچه در حدود یک سال گذشته کشور با آن درگیر بوده، یک جنگ ترکیبی همه جانبه محسوب 
می شود و دشمنان برای دستیابی به اهداف و نیت های شوم خود، از همه ابزارهای خود استفاده کردند. در این میان محوری ترین ابزار 
به منظور بی ثبات سازی کشور و دمیدن در آتش آشوب، دروغ سازی و سوار شدن بر موج تهییج افکار عمومی بود. در این مدت به دفعات 
شاهد بودیم که دشمنان و معاندان با در دستورکار قرار دادن راهبرد »دروغ سازی «، تلاش کردند اخبار جعلی و ساخته و پرداخته اتاق های 

فکر خود را در سطح گسترده ای در جامعه منتشر کنند.
در این میان باید توجه داشت که استراتژی اصلی در این مسیر، انتشار پرحجم و در سطح وسیع اخبار دروغ بود تا بلکه بتواند افکار عمومی 
را درمسیر دلخواه خویش جهت دهد. بر همین اساس هم بود که بررسی ها نشان می دهد ویرانی طلبان در حدود یک سال  اخیر از انواع و 
اقسام ابزارهای رسانه ای برای تحت تأثیر قرار دادن جامعه استفاده کرده  و از هیچ گونه دروغ پردازی ای نیز دریغ نکرده اند. از کشته سازی های 
گسترده گرفته تا انتشار اخبار جعلی و ساختگی باهدف بحرانی جلوه دادن شرایط کشور، از رویکردهای مورد استفاده در این عرصه بوده است.

نکته مهم اما، راهبرد مورد استفاده ازسوی رسانه های دشمن است که زوایای مختلف و ابزارها و کارکردهای آن باید برای جامعه به روشنی 
تبیین شود. دشمنان و معاندان در این مدت همه ابزارهای رسانه ای خود، از شبکه های ماهواره ای فارسی زبان تا انواع شبکه های اجتماعی 
را به کار گرفتند تا با انتشار اخبار دروغ و ساختگی، اذهان جامعه را به سویی هدایت کنند که مردم باور  کنند  جعلیات منتشر شده از سوی 

آنان واقعی است.
اگرچه شاید این حربه توانسته باشد در کوتاه مدت، بستر مناسبی برای فریب دادن جامعه و افکار عمومی مهیا کند، اما سیر تحولات نشان 
داد دشمنان در بلندمدت نتوانستند به اهداف ترسیمی خود دست یابند. اکنون دیگر همه اذعان دارند رویکرد درو  غ سازی کارایی خود را 
از دست داده و از ابزاری کارآمد در دست معاندان به رویه ای رسوا ازسوی آنان تبدیل شده است که نمی تواند مانند گذشته اذهان جامعه 

را مشوش کند.
نکته اینجاست که در بلندمدت و هنگامی که مردم متوجه دروغ سازی ها و پشت پرده جریان سازی های کاذب ازسوی دشمنان و معاندان 
می شوند، اعتمادشان سلب می شود و خبرسازی های جعلی دیگر نمی تواند اثرگذار باشد. دراین میان هرچه این جنگ ترکیبی همه جانبه تر 

باشد، با وجود آسیب هایش، می تواند مفید هم باشد.
معتقدم چنین جنگ ترکیبی گسترده ای، اگرچه می تواند ضربات و آسیب هایی را در برخی نقاط به دنبال داشته باشد و جامعه را با شوک هایی 
مواجه کند، اما درصورت اتخاذ راهبردهای مؤثر و افزایش میزان هوشیاری افکار عمومی، می تواند به تقویت ریشه های جامعه کمک کند 
و در این زمینه مؤثر باشد. همانگونه که در یک سال گذشته شاهد بودیم، با  اینکه جنگ ترکیبی دشمنان در برخی نقاط، ضربه هایی به 
کشور وارد کرد، اما درنهایت اکنون شاهدیم که ریشه های جامعه محکم تر از قبل شده است. اکنون بخش قابل توجهی از جامعه به فریب ها 
و دروغ های رسانه ای دشمنان و معاندان آگاهی دارند و دیگر به سادگی نمی توان افکارعمومی را با انتشار خبرهای ساختگی، کشته سازی 
و... فریب داد. بررسی تحولات یک سال گذشته کشور این پیام روشن را دارد که اگرچه در کوران اغتشاشات، انتشار خبرهای دروغ، آن هم 
با حجم و گستر ه وسیع توانست بخشی از جامعه را فریب و تحت تأثیر قرار دهد، اما پس از فروکش کردن گردوغبار آشوب ها، همگان متوجه 
دروغ سازی ها شدند و دشمنان و معاندان در دستیابی به اهداف خود  که همانا بی ثبات سازی کشور بود، ناکام ماندند. اکنون دیگر حنای 

رسانه ها و جریان های معاند برای افکارعمومی رنگی ندارد.

کلام نخست
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آمارها،  گفت:  کشور  اجتماعی  امور  سازمان  رئیس 
درستی  به  اجتماعی  حوزه  در  اطلاعات  و  داده ها 
و  گیرد  قرار  محققان  اختیار  در  و  شود  اطلاع رسانی 
ما نیز باید امانتدار و حافظ خوبی برای این داده های 

آماری باشیم.
نظام  استقرار  گردهمایی  نخستین  در  عباسی  محمد 
جامع رصد اجتماعی کشور افزود: باید بتوانیم به سایر 
خوبی  خدمات  کردند  اعتماد  ما  به  که  دستگاه هایی 
ارائه دهیم بنابراین برای اطلاع رسانی دقیق در حوزه 
و  محققان  گروه ها،  همه  همکاری  به  نیاز  اجتماعی 

اندیشمندان است.

اخیرا  که  جمهور  رئیس  با  نشست  در  داد:  ادامه  وی 
ادعا داشتند که در کشور اطلاعات  برگزار شد برخی 
می شود،  داده  ناقص  و  مختلف  اجتماعی  داده های  و 
با توجه به اینکه داده های اجتماعی تشویش خاطر و 
نگرانی در جامعه ایجاد می کند و این موضوع به عنوان 

یک اشکال در این نشست مطرح شد.
دقیق  اطلاعات  باید  داریم  اعتقاد  کرد:  اضافه  عباسی 
در حوزه اجتماعی در اختیار اندیشمندان، صاحبنظران 
که  اندازه ای  به  جامعه  برای  و  گیرد  قرار  محققان  و 
لازم است این داده ها اطلاع رسانی شود زیرا داده های 
اجتماعی بعضا با مسایل در ابعاد دینی باید تطبیق شود.

اطلاعات  یکسری  محققان  برخی  کرد:  تاکید  وی 
نگرانی  ابراز  جامعه  درون  در  که  می کنند  عنوان  را 
ارائه  برابر  چندین  آمار  دقت  بدون  برخی  می شود. 
می دهند و تصور می کنند که هر چه میزان آمارهای 
بزرگ تر ارائه شود طرفدار پیدا خواهند کرد در صورتی 
که این موضوع برای تشویق اذهان عمومی خطرناک 

است و جامعه این را مصلحت نمی داند.
همه  داد:  ادامه  کشور  اجتماعی  امور  سازمان  رئیس 
که  هستند  موضوع  این  دنبال  به  حاکمیت  ارکان 
وظایف خود را نسبت به آنچه را که باید جامعه ایران 
با  برساند،  تعالی  و  رشد  به  مختلف  ابعاد  در  اسلامی 
مدیریت خالصانه ادامه دهند و همه ایده ها، توصیه ها 
و تاکیدات بر این بوده است که این اقدام و انسجام 

بدون اتحاد شکل جدی نخواهد گرفت.
مساله  جامعه  در  مهم  موضوعات  از  افزود:  عباسی 
این  برای  بنابراین  است  اجتماعی  سلامت  و  امنیت 
مسایل رهاوردهای مهمی نیاز است که از جمله این 
اشاره  اجتماعی  عدالت  و  رفاه  به  می توان  رهاوردها 
باشیم می توانیم  را در جامعه داشته  این دو  اگر  کرد. 

مسیرهای تعالی را در ابعاد مختلف طی کنیم.
وی اضافه کرد: در سیاستگذاری ما باید این برنامه ها 
اقدامات  این  به  ما  اهداف  همه  و  باشد  داشته  وجود 
در  روحی  و  اجتماعی  فکری،  سلامت  شود.  منتهی 
تقویت  باعث  تا  شود  فراهم  خوبی  به  باید  جامعه 
این  همه  انجام  برای  البته  اجتماعی  شود.  سرمایه 

فعالیت ها نیاز به انسجام داریم.

رئیس سازمان امور اجتماعی :

اطلاعات و داده های حوزه اجتماعی درست 
اطلاع رسانی شود

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری خبر داد:

پرداخت ۳۱۱ میلیارد تومان از
 مطالبات مراکز درمانی طرف قرارداد 

صندوق بازنشستگی

پویش »شما بگید«؛ مشارکت در انتشار 
نسخه جدید شبکه »شاد«

نسخه جدید اپلیکیشن شاد به زودی با هدف بهبود و ارتقاء فرآیند آموزش 
و یادگیری با مشارکت همراهان همیشگی این اپلیکیشن و اهالی مدارس 

منتشر خواهد شد.
کمپین »شما بگید« به مدیران، معلمان و دانش آموزان فرصت می دهد تا 
نیازمندی ها، انتظارات و پیشنهادات خود را درباره اپلیکیشن شاد به اشتراک 
نقشی  بگید«  پویش »شما  در  با شرکت  مدارس می توانند  اهالی  بگذارند. 

فعال در فرآیند بهبود و توسعه اپلیکیشن شاد داشته باشند.
برای شرکت در این پویش کافی است وارد پویش »شما بگید« از بخش 
»شاد رویداد« شده و سپس با انتخاب سرویس و بخش مورد نظر، انتقادات 

و پیشنهادات خود را برای بهبود اپلیکیشن ارائه دهید.
اپلیکیشن شاد با ارزش گذاری انتقادات و پیشنهادات شما، سعی دارد تا به 

ساختاری بهتر و متناسب تر با نیازهای کاربران خود دست یابد.
ترافیک مصرفی اینترنت در تمامی خدمات پایه اپلیکیشن شاد رایگان است 
و کاربران برای ارسال و دریافت فایل های مورد نظر خود و همچنین حضور 
و مشارکت در رویدادها و پویش های مختلف هیچگونه ای هزینه ای برای 

اینترنت پرداخت نمی کنند.
اتفاقات در  از مهم ترین  اندازی و فعالیت شبکه شاد را می توان یکی  راه   
حوزه آموزش دانش آموزان و فعالیت معلمان در شرایط شیوع ویروس کرونا 
دانست. مدارس کشور از اول اسفند سال ۹۸ به دلیل شیوع ویروس کرونا 
تعطیل شدند و آموزش و پرورش در این شرایط برای تداوم جریان آموزش 

از فروردین ۹۹ شبکه شاد را راه اندازی کرد.

 ۳۱۱ از  بیش  تاکنون  سال  ابتدای  از  گفت:  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل   
میلیارد تومان از مطالبات مراکز درمانی طرف قرارداد پرداخت شده و مابقی اسناد نیز در 

حال رسیدگی است تا هرچه سریع تر پرداخت شود.
 نعمت اله ترکی در نشست هم اندیشی تعدادی از مدیران ستادی این صندوق با تعدادی 
مطالبات  افزود: همچنین  استان های مختلف کشور  بازنشستگان  کانون های  روسای  از 
سال های گذشته مراکز درمانی طرف قرارداد با این صندوق به غیر دو سند درمانی به 

طور کامل تسویه شده است.
از  درمانی  مراکز  مطالبات  عملا  حوزه  این  در  شده  انجام  اقدامات  با  اظهارداشت:  وی 
چندین هزار میلیارد تومان به نزدیک ۲۰۰ میلیارد تومان رسیده؛ آن هم اسنادی که یا در 

حال رسیدگی است یا درحال پرداخت است.
پرداخت  در  تاخیر  گفت:  کشوری  بازنشستگی  اقدامات صندوق  برخی  به  اشاره  با  وی 
کسور حقوق بازنشستگان از چهار ماه تعویق، اکنون به یک ماه رسیده که امیدواریم در 
نیمه دوم سال این پرداخت ها به روز شده و دغدغه بازنشستگان در این حوزه به طور 

کامل حل شود.
برای  توسعه  هفتم  برنامه  اهمیت  بر  تاکید  با  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
بازنشستگان و صندوق بازنشستگی، گفت: طی هفته های اخیر چندین نشست مشترک 
با اعضای کمیسیون های تلفیق و اجتماعی مجلس شورای اسلامی برای طرح مهمترین 
خواسته ها و مطالبات بازنشستگان از جمله تکلیف شدن اجرای ماده ۸۵ به دستگاه های 

اجرایی و متناسب سازی حقوق برگزار شده است.
وی تصریح کرد: علاوه بر برگزاری نشست مشترک، دیدارهای جداگانه ای با تک تک 
در  و  شده  برگزار  مجلس  اثرگذار  نمایندگان  سایر  و  کمیسیون ها  این  عضو  نمایندگان 
همه این نشست ها، نمایندگان بر حمایت از خواسته های بازنشستگان و اجرای ماده ۸۵ 
و متناسب سازی تاکید کرده اند که امیدواریم این همراهی ها، خود را در صحن علنی هم 

نمایان کند.
طرح  به  نشست  این  در  کشور  مختلف  استان های  بازنشستگی  کانون های  نمایندگان 
اجرای  حقوق،  متناسب سازی  اجرای  جمله  از  بازنشستگان  خواسته های  و  مطالبات 
ماده ۸۵ قانون مدیریت خدمات کشوری، پرداخت به موقع وام های ضروری و ازدواج 
فرزندان، سه ماهه شدن قرعه کشی وام ضروری ۳۰ میلیون تومانی به جای قرعه کشی 
ماهانه، عضویت یک نماینده از صندوق بازنشستگی در هیات امنای تامین اجتماعی و 
نهاد  این  در  کشوری  بازنشستگان  حقوق  و  از حق  دفاع  هدف  با  وابسته  صندوق های 
شدن  مشخص  و  بازنشستگان  ملت  بیمه  سهام  تکلیف  تعیین  نهایت  در  و  بالادستی 

برنامه های گردشگری و سفر کارت بازنشستگان شدند.
روسای کانون های بازنشستگی حاضر در این نشست، همچنین از همراهی و تلاش های 
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری و تیم مدیریت صندوق برای پیگیری مطالبات 

بازنشستگان از نمایندگان مجلس و سازمان ها و نهادهای مربوطه قدردانی کردند.

رئیس پلیس سایبری: 

عودت ۱۹۵۰ میلیارد ریال وجوه سرقتی به حساب 
مالباختگان سایبری

رئیس پلیس سایبری کشور گفت: در ۵ ماهه ابتدایی امسال بیش از ۱۹۵۰ 
میلیارد ریال، معادل ۳۵ درصد از ارزش ریالی پرونده های متشکله در پلیس 

فتا حفظ و زمینه عودت وجه به مالباختگان فراهم شده است.
به گزارش خبرگزاری مهر، سردار وحید مجید، رئیس پلیس سایبری کشور 
فتا،  پلیس  در  هموطنان  به  شده  ارائه  انتظامی  اقدامات  مجموعه  تشریح  با 
در  فتا  پلیس  واحدهای  سوی  از  گرفته  صورت  اقدامات  برابر  اظهارداشت: 
مجرمانه  پرونده  فقره   ۵۸۵۰۵ تاکنون  جاری  سال  ابتدای  از  کشور،  سراسر 

کشف و جهت سیر مراحل قانونی به مراجع قضائی منعکس شده است.
وی گفت: در ۵ ماهه سال جاری بیش از ۱۹۵۰ میلیارد ریال، معادل ۳۵ درصد 
از ارزش ریالی پرونده های متشکله در پلیس فتا حفظ و زمینه عودت وجه به 

مال باختگان پس از سیر مراحل قانونی فراهم شده است.
این مقام ارشد نظامی افزود: در جهت ایجاد رضایتمندی به شهروندان گرامی 
و در راستای تسریع بهره مندی از خدمات انتظامی سایبری پلیس فتا در سراسر 
کشور ۳۰۸ پایگاه پلیس فتا در مراکز استان و شهرستان های کشور مشغول به 

ارائه خدمات به هموطنان عزیز بوده است.
وی خاطر نشان کرد: سایت پلیس فتا به آدرس cyberpolice.gov.ir مرجعی 
مراجعه  با  کاربران  و  بوده  سایبری  آموزش های  و  اطلاعات  اخبار،  از  کامل 
در صورت  همچنین  نمایند.  دریافت  را  لازم  راهنمایی های  می توانند  آن  به 
نیاز می توانند گزارش موارد مشکوک را در سامانه پاسخگویی به فوریت های 
سایبری و یا شماره تماس ۰۹۶۳۸۰ به صورت ۲۴ ساعته با همکاران ما در 

میان بگذارند.

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت تاکید کرد؛

ضرورت اجرای طرح شیر مدارس با مشارکت 
بخش خصوصی 

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، بر اهمیت اجرای طرح 
شیر مدارس برای ارتقای سلامت دانش آموزان با مشارکت سایر دستگاه ها 

و بخش خصوصی تاکید کرد.
از برگزاری جلسه کمیته فنی دبیرخانه شورای عالی  محمداسماعیل مطلق، 
سلامت و امنیت غذایی با محوریت اجرای برنامه شیر مدارس خبر داد و گفت: 
برنامه شیر مدارس با هدف ارتقا سلامت و بهبود رشد و تغذیه دانش آموزان، 
یکی از اولویت های امینت غذایی در کشور است که در سند ملی دانش بنیان 

امنیت غذایی و برنامه هفتم توسعه مورد توجه قرار گرفته است.
برنامه در جلسه اخیر شورای عالی سلامت و  این  اینکه اجرای  بیان  با  وی 
امنیت غذایی نیز از سوی ریاست جمهوری مورد تأکید قرار گرفت، تصریح 
کرد: مصرف شیر به عنوان یکی از گروه های غذایی اصلی، در بهبود قدرت 
یادگیری، رشد قدی و سلامت دانش آموزان نقش اساسی دارد و این برنامه 

باید در راستای حفظ سلامت آینده سازان مؤثر در توسعه کشور، احیا شود.

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

افزایش ۵۰ درصدی ظرفیت شبکه اینترنت تا 
شش ماه آینده

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: انشاالله تا شش ماه آینده ۵۰ درصد 
به ظرفیت لایه آی پی شبکه اضافه می کنیم و تجهیزات جدید در شبکه قرار 

می گیرد.
جلسه  حاشیه  در  امروز  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پور  زارع  عیسی 
هیأت دولت در خصوص سرعت اینترنت گفت: در حال توسعه شبکه هسته ای 
و مودم مخابراتی هستیم انشاالله تا شش ماه آینده ۵۰ درصد ظرفیت لایه آی 

پی شبکه را اضافه می کنیم و تجهیزات جدید در شبکه قرار می گیرد.
وی با اشاره به اینکه ارتقای شبکه در نصف شب ها حدود ۱ تا ۲ شب انجام 
می شود افزود: بعضی از مناطق ممکن است اختلال محدودی داشته باشند 
که این موضوع از قبل توسط شرکت ارتباطات زیرساخت اطلاع داده می شود.

زارع پور در ادامه در خصوص اینترنت روستاهای سیستان و بلوچستان گفت: 
تا پایان سال تمام روستاهای سیستان و بلوچستان به اینترنت متصل خواهند 

شد.
وی در خصوص وضعیت رفع فیلتر سرویس گوگل پلی گفت: محدودیت های 
ایجاد شده در برخی از سرویس ها نیازمند بازنگری است و وزارت ارتباطات 
از  یک سری  به  دسترسی  محدودیت  شدن  برداشته  برای  پیگیری  حال  در 

سرویس هایی است که فلسفه ایجاد محدودیت شأن از بین رفته است.
امکاناتی  سرویس ها  از  برخی  در  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
به وجود آمده که نگرانی هایی که کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه داشته است 

برطرف شده و این ها قابلیت بازنگری دارد.

صدای قطره های آب ضربان زندگی است ،در مصرف آن صرفه جویی نماییم

روابط عمومی روزنامه آرمان میهن
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

سفیر جمهوری اسلامی در کشور ازبکستان:

محصولات قزوین بازار خوبی در کشورهای 
همسایه دارد

آذربایجان شرقی رتبه برتر طرح جهش تولید 
در دیمزارها شد

در  قزوین  محصولات  گفت:  ازبکستان  کشور  در  اسلامی  جمهوری  سفیر 
حوزه های مختلف صنعتی و کشاورزی بازار خوبی در کشورهای همسایه پیدا 

کرده که انجام این مساله بیانگر توانمندی های صادراتی این استان است.
محمدعلی اسکندری در حاشیه افتتاح نمایشگاه توانمندی های صادراتی استان 
از  اعم  قزوین  استان  انواع کالاهای  امروز  افزود:  این مطلب  بیان  با  قزوین 
صنایع غذایی، محصولات کشاورزی و خشکبار مثل کشمش، فندوق و پسته 

به خوبی توانسته به بازار کشورهای همسایه راه پیدا کند.
محصولات  فروش  برای  خوبی  فرصت  ازبکستان  کشور  کرد:  اضافه  وی 
این ماله مورد توجه بیشتر  باید  صنعتی و کشاورزی استان قزوین است که 

تولیدکنندگان داخلی قرار گیرد.
اسکندری تاکید کرد: دولت سیزدهم خالصانه تلاش کرده تا میزان صادرات 
کالاهای ایرانی را افزایش داده تا ارزآوری را به اشکال مختلف محقق سازد.

وی با اشاره به اینکه تسهیل امور لجستیکی و حمل و نقل در مسیر صادرات، 
دولت  اقدامات  دیگر  از  تجاری  مبادلات  افزایش  و  واردات  در  صرفه جویی 
سیزدهم در این سال ها بوده است،  یادآور شد: شهرک صنعتی کاسپین و لیا و 
نیز شهر صنعتی البرز در استان قزوین ظرفیت های بسیار خوبی برای صادرات 

محصولات دارند که با کمی برنامه ریزی می توان از آن بهره بیشتری برد.
به گفته سفیر ایران در ازبکستان،  کشور ایران در سال گذشته ۵۴ میلیارد دلار 

به کشورهای خارجی صادرات داشته است.

معاون امور زراعت وزرات جهاد کشاورزی گفت: در سال زراعی ۱۴۰۱-۱۴۰۲ 
نزدیک به ۵۰۰ هزار هکتار از اراضی زراعی آذربایجان شرقی زیر پوشش طرح 
برتر کشور در زمینه  این استان رتبه  جهش تولید در دیمزارها رفته است و 

اجرای این طرح را از آن خود کرده است.
دولت  نخست  ماهه   ۲۴ عملکرد  نمایشگاه  از  بازدید  در  مهاجر   علیرضا   
مردمی سیزدهم در بخش کشاورزی آذربایجان شرقی در محل وزارت جهاد 
کشاورزی، با اشاره به اهمیت طرح جهش تولید در دیمزارها و نقش آن در 
در  تولید  جهش  طرح   ۱۳۹۹  -  ۱۴۰۰ زراعی  سال  در  گفت:  تولید  افزایش 
دیمزارها در ۱۵۱ هزار و ۸۶۳ هکتار از اراضی زراعی آذربایجان شرقی به اجرا 
درآمده بود، اما در نخستین سال فعـالیت دولت سیزدهـم، سطـح اجرای این 

طـرح با ۱۳۰ درصد افـزایـش به ۳۴۹ هزار و ۴۸۵ هکتار رسید.
معاون امور زراعت وزارت جهاد کشاورزی از تحت پوشش بیمه قرار گرفتن 
زراعی  در سال  آذربایجان شرقی  زراعی  اراضی  از  ۲۷۴ هزار و ۱۲۳ هکتار 
جاری خبر داد و گفت: طرح جهش تولید در دیمزارها نقشی اساسی در افزایش 
اراضی زراعی تحت پوشش بیمه داشته است. مهاجر، کشاورزی قراردادی را به 
عنوان ابزار سازماندهی و حمایت از تولیدات کشاورزی به ویژه برای کشاورزان 
از  جلوگیری  برای  راهکاری  قراردادی  کشاورزی  افزود:  و  کرد  قلمداد  خرد 
افزایش  و  واسطه گری  با  مقابله  کشاورزی،  محصولات  زیان  و  ضرر  فساد، 
درآمد کشاورزان است و نقش قابل توجهی در کاهش دغدغه ها و مشکلات 

حوزه کشاورزی دارد.
وی ادامه داد: در آذربایجان شرقی در سال زراعی ۱۴۰۱-۱۴۰۲ بیش از ۲۲ 
را  استان  این  آبی  گندم  آبی که ۳۳ درصد سطح کـشت  گندم  هزار هکتار 
قرارداد تحت کشاورزی  پنج هزار و ۸۰۰  قـالب حدود  در  تشـکیل می دهد 

قراردادی قرار گرفت.

رییس سازمان بسیج کارگری و کارخانه های استان 
البرز اعلام کرد: کارخانه اتمسفر این استان که دچار 
رکود نسبی شده بود با کمک بسیج ضمن باز فعال 

شدن،خطوط تولیدی آن توسعه یافت.
سرهنگ پاسدار مهران طیران روز دوشنبه در بازدید 
مسوول بسیج کارگری و کارخانجات کشور از کارخانه 
تورم  و مهار  تولید  افزود: در سال رشد  البرز  اتمسفر 
سال،  شعار  تحقق  بر  انقلاب  معظم  رهبر  تاکید  و 
سازمان بسیج کارگران دوشا دوش سایر اقشار بسیج 
برنامه های ویژه ای را اجرا می کند که یکی این برنامه 
راه اندازی دوباره کارخانه های رو به تعطیلی و کمک 

به رفع موانع تولید است.
وی اظهار کرد: کارخانه اتمسفر که امروز مورد بازدید 
به  رو  که  است  کارخانه هایی  جمله  از  گرفت  قرار 
تعطیلی بود که اکنون محصولات متنوعی و ارز آور 

برای کشور تولید می کند.
طیران تصریح کرد: یکی از ویژگی های خاص در این 
بیشتر  و  است  کارگران  بسیج  پایگاه  وجود  کارخانه، 
قالب  در  و  بوده  بسیج  عضو  کارخانه،  این  کارگران 
گروه های جهادی در جهت بالابردن میزان بهره وری 
هزینه های  آوردن  پایین  و  تولید  سرعت  افزایش  با 
تولید تلاش می کنند و با طراحی خطوط مختلف برای 

بازیافت ضایعات، سود حاصله شرکت را بالا برده اند.

یکی از اقشار تاثیرگذار بسیج در رفع 
مشکلات واحدهای صنعتی، بسیج کارگری 

است
رییس بسیج اقشار استان البرز نیز گفت: یکی از اقشار 
تاثیرگذار بسیج در رفع مشکلات واحدهای صنعتی، 
و  احصا  با  که  است  کارخانجات  و  کارگری  بسیج 

انعکاس مشکلات در صدد رفع آنها است.
واحد  افزود:  جان محمدلو  محمد  پاسدار  سرهنگ 
آستانه  در  قبل،  سال  چند  که  اتمسفر  تولیدی 
ورشکستگی و حتی انحلال قرار گرفته بود، با روی 
با روحیه جهادی، بسیجی  کار آمدن یک مدیرعامل 
عقد  با  و  کرده  غلبه  بر مشکلات  توانست  ارزشی  و 
این  در  جدیدی  ظرفیت های  جدید،  قراردادهای 

شرکت شکوفا شد.
وی اظهار کرد: یکی از اقشار تاثیرگذار بسیج در این 
که  است  کارخانجات  و  کارگری  بسیج  قشر  راستا، 
و  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  مشکلات  احصای  با 
انعکاس آنها در کارگروه رفع موانع تولید و همچنین 
کمیسیون های کارگری و نهایتا شورای تامین استان 
می تواند در صدد رفع مشکلات آن واحدهای تولیدی 
واحد  همین  در  مهم  این  و  باشد  کوشا  صنعتی  و 

تولیدی و صنعتی اتفاق افتاده است.
وی گفت: در این واحد با انعکاس به موقع مشکلات 
آنها  در رأس  و  و زحمتکش  توسط مسوولان خدوم 
سردار فرماندهی سپاه استان البرز، در شورای تامین 
و همچنین کمیسیون های کارگری و کمیسیون رفع 
موانع تولید، توانستند که کمکهای بسیاری را به این 
واحد تولیدی صنعتی کنند و امروز این شرکت بسیار 
پویا و فعال به فعالیت خود ادامه می دهد و قراردادهای 
بسیار خوبی حتی با کشورهای همسایه هم توانسته 

منعقد کند.

کارخانه اتمسفر از سال ۱۳۴۸در منطقه گرمدره کرج 
کار خود را با تولید پنج نوع رادیاتور فولادی آغاز کرد 
و فعالیت خود را در زمینه ریخته گری و تولید تهویه 

مطبوع نیروگاهی ادامه داد.

تولید بهینه در واحد صنعتی اتمسفر با 
کمک جوانان متخصص ایرانی اتفاق افتاده

مسوول سازمان بسیج کارگری و کارخانه های کشور 
در این بازدید گفت:  امروز تولید بهینه در واحد صنعتی 
اتمسفر با کمک جوانان متخصص ایرانی اتفاق افتاده 
اشتغال  ایجاد  آور  ارز  واحد صنعتی  عنوان یک  به  و 

کرده است.
در  افزود:  بداشتی«   اله   پاسدار »حمیدرضا  سرهنگ 
به  و  شده  صرف  توانستن،  فعلِ  صنعتی،  واحد  این 
ایرانی و همچنین کارگران  کمک متخصصان جوان 
است که  بومی  تولیدات  تمام   ، شایسته ی کشورمان 
سایر  و  خانگی  لوازم  خودروسازی،  حوزه صنعت،  در 
به عنوان یک صنعت  و  برده می شود  به کار  صنایع 

مادرتخصصی است.

های   کارخانه  و  کارگری  بسیج  سازمان  مسوول 
کشور اظهار کرد:در این کارخانه مزیت نسبی تبدیل 
به مزیت رقابتی شده و علاوه بر اینکه از خروج ارز 
جلوگیری می کند به عنوان یک واحد صنعتی ارز آور  

شناخته شده است.
توانسته  صنعتی  واحد  این  کرد:  تصریح  بداشتی  اله 
تمام  ایجاد  با  و  جوانان  روحیه جهادی  از  استفاده  با 
استان،  ظرفیت های  دادن  اتصال  بهم  و  ها  ظرفیت 

ایجاد اشتغال برای جوانان کند.
دیرعامل شرکت اتمسفر نیز گفت: مجموعه نیروگاهی 
ما در حوزه تولید نیروگاه های برق حرارتی، ۲ نیروگاه 
سبلان ۲ و سه در اردبیل را تولید کرده و به شرکت 

مپنا تحویل داده است.
از  اتمسفر  مجموعه  افزود:  فتح الهی مدنی  مجید 
مطبوع  تهویه  و  ریخته گری  نیروگاهی،  بخش  سه 
متفاوتی  های  ماموریت  کدام  هر  که  شده  تشکیل 
حوزه  در  ما  نیروگاهی  مجموعه  که  دارد  خود  برای 
و  کند  می  فعالیت  حرارتی  برق  نیروگاههای  تولید 
سبلان  نیروگاه  شدیم  موفق  امسال  و  گذشته  سال 
۲ و سه که در اردبیل مستقر است را تولید کرده و به 
شرکت مپنا تحویل دهیم و ماه گذشته این ۲شرکت 

به بهره برداری رسید.
وی اظهار کرد: مجموعه ریخته گری کارخانه اتمسفر 
که  می دهد  انجام  را  چدن  ریخته گری  تولیدات  نیز 
و  آشپزخانه  لوازم   ، خودرویی  قطعات  تولید  شامل 

خانگی است .
مدنی ادامه داد:  بخش  سوم  این کارخانه مجموعه 
تهویه مطبوع است که از گرمایش و سرمایش خانگی 
تا بلندمرتبه ها و مجموعه های نیروگاهی و مجموعه 

گاز و پتروشیمی و نفت را انجام می دهد.

رییس سازمان بسیج کارگری و کارخانه های استان البرز اعلام کرد:

چرخه تولیدی کارخانه اتمسفر البرز بازفعال شد
سرپرست حوزه قضایی آبگرم خبر داد: 

توقیف فعالیت یک معدن ماسه در قزوین
سرپرست حوزه قضایی آبگرم از توقیف فعالیت معدن روستای »بهشتیان« در 

این بخش به دلیل مشکلات ایمنی طبق نظریه کارشناسی خبر داد.
رسول رمضانی فر در بیان جزییات این خبر تصریح کرد:  پس از تجمع اعتراضی 
و درخواست مکرر مردم روستای »بهشتیان« در خصوص معضلات بهره برداری 
از معدن ماسه به دلیل تغییر در اراضی کشاورزی، مسیل رودخانه ها، برداشت 
از حریم و بستر رودخانه و ایجاد گودال های عمیق، دستگاه قضایی در راستای 
جلوگیری از تضییع حقوق عامه به موضوع ورود کرد و بررسی های لازم در این 

زمینه را به عمل آورد.
وی ادامه داد: بعد از اخذ پاسخ استعلام از اداره صمت مشخص شد که بهره بردار 
معدن بر اثر اشتباه در نقطه گذاری در برداشت از منطقه تغییراتی در اراضی ایجاد 
کرده که بایستی به وضع سابق برگردد و سرشاخه مسیل رودخانه نیز معلوم شود.
آبگرم اضافه کرد: براساس مکاتبه منابع طبیعی، بهره  سرپرست حوزه قضایی 
بردار از حریم و بستر رودخانه برداشت غیرقانونی داشته که مدیران این معدن 

ملزم به تهیه طرح اصلاحی و ساماندهی آن شده اند.
در  بردار  بهره  توسط  ایجاد شده  تغییرات  به  توجه  با  فر تصریح کرد:  رمضانی 
اراضی روستا و قسمت شمالی مسیر آبراهه، طبق نظریه تکمیلی کارشناس در 
صورت بروز سیلاب احتمال بروز خسارت به اراضی کشاورزی وجود دارد و با 
توجه به عمق برداشت ها و شیب دیواره های محوطه امکان بروز آسیب به افراد 

و احشام نیز بعید نبوده است.
وی یادآور شد: دستگاه قضایی حامی تولید و اقتصاد بوده و همواره برای رفع 
و  امنیت  اما  است  قدم  پیش  همواره  صنعتی  واحدهای  احیای  و  تولید  موانع 
سلامت مردم خط قرمز این حوزه می باشد و به طور قطع نیز در صورت رفع 

نواقص ایمنی در این محدوده بهره بردار می تواند فعالیت خود را از سر بگیرد.

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> میهناآ ن00مار >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  شماره 4۱۰۷۶

چهارشنبه
۲ شهریور ۱4۰۱ 

 معاون فنی و راه های روستایی اداره کل راهداری و حمل 
برای  اعتبار  تومان  میلیارد   ۳۰ گفت:  البرز  ای  جاده  نقل  و 
کوهستانی  روستایی شهرستان  های  راه  آسفالت  و  بهسازی 

طالقان اختصاص یافت.
به  ابراهیم زاده    وحید  سید   ، میهن  آرمان  گزارش  به 
و  بزرگراهی  اصلی، شریانی،  راه های  خبرنگاران گفت: طول 
راه های  طول  و   کیلومتر   ۴۱۰ مجموع  در  استان  آزادراهی 

روستایی البرز ۲  برابر این رقم است.
آسفالت  و  بهسازی  البرز در حوزه  استان  اینکه   بیان  با  وی 
پیشتاز کشور محسوب می  استان های  روستایی جز  راه های 
راه های  ا ۹۵ درصد  زمان حاضر  در  کرد:   شود، خاطرنشان 

روستایی البرز آسفالته است.
محل  اظهارداشت:   البرز   راهداری  کل  اداره  فنی  معاون 
تأمین اعتبار و پرداخت مطالبات پیمانکاران در حوزه راه های 

روستایی از محل منابع اعتبارات استانی و ملی است.
ابراهیم زاده افزود:  دلیل شرایط کوهستانی، برخی محورهای 
روستایی این شهرستان هنوز بهسازی و آسفالت نشده است 
که انجام آن در دستور کار اداره کل راهداری و حمل و نقل 

جاده ای استان البرز  قرار گرفته است.
وی با اشاره به  اجرای پروژه بهسازی راه  روستایی دهدر به 
آسکان به طول ۱.۵ کیلومتر و گته ده  طالقان به طول چهار 
کیلومتر  افزود: اجرای این پروژه از اواخر خردادماه سال جاری 
آغاز شد و طبق برنامه ریزی در موعد مقرر به پایان می رسید 
اما به علت وقوع سیل اخیر در این شهرستان و خسارت های 
گاز،  لوله کشی  انجام   و  اجرا  دست  در  پروژه های  به  وارده 

تحویل پروژه زمان بیشتری می برد.
معاون فنی و راه های روستایی راهداری و حمل و نقل جاده ای 
راه  سازی   آماده  و  تسطیح  پروژه  اجرای  به  همچنین  البرز 
روستایی خوران- اهوارک  طالقان خبر داد و گفت: این پروژه 

به طول چهار و نیم کیلومتر در حال اجرا است.
خاکریزی،  خاکبرداری،  عملیات  همچنین  کرد:  اضافه  وی 
زیراساس و اساس در محور روستایی اوچان به میر به طول 
سه کیلومتر انجام شده و در زمان حاضر آماده آسفالت است 
البرز  راهداری  منطقه،  گازرسانی  عملیات  اتمام  از  بعد  که 

نسبت به آسفالت این محدوده اقدام می کند.
ابراهیم زاده با بیان اینکه در مجموع برای پروژه های مذکور 
تاکنون ۱۲  نظر گرفته شده که  اعتبار در  تومان  میلیارد   ۳۰
میلیارد تومان آن تخصیص یافته است، گفت: اگر ساماندهی 
البرز با همین روند پیش برود شاهد رونق  راه های روستایی 
به  خدمت رسانی  ارتقای  و  روستاها  بیشتر  هرچه  آبادانی  و 

کاربران جاده ای در راه های ارتباطی استان خواهیم بود.

علائم خطر ابتلا به آلزایمر
برداشت سیب زمینی از مزارع همدان

 معاون فنی و راه های روستایی اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای البرز :

۳۰ میلیارد تومان برای
 بهسازی راه های روستایی طالقان

 اختصاص یافت

عکس: پوریا پاکیزه روزنامه آرمان میهن اینفوگرافیک عکس منتخب 

امام جمعه چهارباغ گفت: شهرستان نوپا و تازه تأسیس 
چهارباغ نیازمند نگاه ویژه ملی است و مشکلاتی نظیر 
آب شرب، معضل حلقه دره و نبود بیمارستان باید حل 

شوند.
الاسلام  حجت   ، میهن  آرمان  گزارش  به 
از  تجلیل  مراسم  در  محمدی  قادر  والمسلمین 
با  چهارباغ  شهرستان  رسانه  اصحاب  و  خبرنگاران 
)ع(  قیام سیدالشهدا  در  زینب  نقش حضرت  به  اشاره 
خبرنگاران را منادی و پیام رسان حق و حقیقت دانست 

و بر نقش آنها در اصلاح جامعه تاکید کرد.
بیان کرد: شهرستان نوپا و تازه تأسیس چهارباغ  وی 
مشکلاتی  و  بوده  استانی  و  ملی  ویژه  نگاه  نیازمند 
بیمارستان  ساخت  دره،  حلقه  معضل  آب شرب،  نظیر 
و احداث داروخانه های شبانه روزی و ... باید حل شوند.

چهارباغ در مسیر توسعه است
این  در  نیز  فرماندار شهرستان چهارباغ  داوود جعفری 
جلسه گفت: خبرنگاران چشم بینا داشته و قلم ایشان 
برای جامعه مفید است زیرا مطالبات و مشکلات مردم 
را پوشش می دهند و صدای رسای شهروندان هستند.
گفت:  رسانه  اصحاب  به  خطاب  چهارباغ  فرماندار 
داشت  خبر  ذوق  باید  و  است  سخت  خبرنگاری  کار 

شهرستانی  مختلف  اخبار  تا  دید  صحیح  آموزش  و 
قضاوت  از  دور  به  و  صحیح  صورت  به  را  استانی  و 
منتشر کرد و شما خبرنگاران عزیز  به مردم  شخصی 
افزود:  هستید.وی  مردم  و  مسئولین  کنار  در  همیشه 
ماه  هشت  در  البرز  استاندار  عبدالهی  دکتر  حضور  با 

که  است  انجام شده  مؤثری  و  اقدامات خوب  گذشته 
شهرستان چهارباغ در همین مدت کوتاه حدود ۱۵ بار 
میزبان وی بوده و دو بار هم قرارگاه اجتماعی استان 
در محلات هدف شهرستان در راستای حضور میدانی و 
حل مشکلات مردم میز خدمت برگزار کرده است.این 

مسئول خاطرنشان کرد: تلاش ما این است در دولت 
مردمی آیت الله رئیسی در همه ابعاد عمرانی، فرهنگی، 
گام  مردم  برای  محیطی  زیست  و  اجتماعی  ورزشی، 
چهارباغ  شهرستان  شکوفایی  و  توسعه  که  برداریم 
اصلی  اولویت  در  کرد:  خاطرنشان  شد.جعفری  خواهد 
تعریض  و  اصلاح  بحث  شهرستان  مدیریت  مجموعه 
و  بهداشتی  سرانه های  افزایش  معابر،  روشنایی  راه ها، 
درمانی، افزایش سطح برخورداری از تأسیسات شهری 

و روستایی و موارد مشابه در دستور کار است.
در  دولت  هفته  برای  افتتاح  قابل  پروژه   ۳۰

چهارباغ داریم
فرماندار چهارباغ در ادامه تصریح کرد: وفاق و همدلی 
خوبی در مجموعه شهرستان وجود دارد و هفته دولت 
در پیش است و ما در شهرستان حدود ۳۰ پروژه قابل 
و  دولتی  بخش  پروژه   ۲۴ که  داشت  خواهیم  افتتاح 
 ۱,۲۹۵ اعتبار  با  خصوصی  بخش  به  متعلق  پروژه   ۶

میلیارد تومان است.
از همه اصحاب رسانه می خواهم  جعفری متذکر شد: 
از  گره  بتوانیم  تا  باشند  ما  کنار  در  توان  تمام  با  که 
و  کرده  باز  چهارباغ  ولایتمدار  و  شریف  مشکلات 

شاخص های توسعه شهرستان را بهبود بخشیم.

امام جمعه چهارباغ :

شهرستان نوپا و تازه تأسیس چهارباغ نیازمند
 نگاه ویژه ملی است

مسئول بخش روانشناسی محک مطرح کرد:

دوستی در محک، از عمیق ترین دوستی هاست
نیاز به برقراری ارتباط اجتماعی، داشتن رابطه بین فردی 
مؤثر و در نهایت دوستی، از نیازهای اساسی انسان هاست؛ 
بین  که  همدلی  و  متقابل  درک  شباهت ها،  بر  »دوستی 
آن  تعریف  و  می کند  تأکید  می افتد،  اتفاق  طرف  دو 
رکن  صمیمیت  می رود؛  فراتر  ساده  معاشرت  یک  از 
یک  نفر  دو  اگر  پس  است،  دوستانه  رابطه  ایجاد  اصلی 
وجود  با  باشند،  داشته  کنار هم  در  را  رابطه  صمیمانه ای 
به شباهت های هم پی می برند و  دارند،  تفاوت هایی که 
می توانند با یکدیگر همدلانه صحبت کنند؛ در اینجاست 

که دوستی شکل می گیرد.«
از  بخشی  اینها   ، میهن  آرمان  گزارش  به 
روانشناسی  دکترای  خسروی،  نازنین  صحبت های 
وی  است.  محک  روانشناسی  بخش  مسئول  سلامت، 
روابط  ایجاد  باعث  به موارد مهمی که  اشاره  با  ادامه  در 
اصلی ترین   « می افزاید:  می شود  افراد  بین  دوستانه 
مسئله ای که فرد را به سمت دوست شدن با دیگری از 
جنس خود می برد، خود شناسی است، به این معنا که فرد 
در گام اول باید خود را بشناسد و به خودآگاهی در قبال 

خود و ویژگی های فردی خود دست یابد.«
مسئول بخش روانشناسی محک با بیان آنکه دوستی در 

محک نقش بسیار مهمی دارد، می گوید: » حوزه فعالیت 
محک مربوط به کودک و نوجوان است و دوستی ها اغلب 
در همین سنین شکل می گیرد، بررسی روابط کودکان و 
نوجوانان با یکدیگر و بنابراین روابط خانواده آنها از سوی 
که  همان طور  است.  اهمیت  حائز  محک  روان شناسان 
می دانید محک فقط تهران نیست بلکه همه کودکان مبتلا 
به سرطان کشور، تحت حمایت محک هستند، بنابراین ما 
فرهنگ ها، گویش ها، ساختارهای  از  با طیف گسترده ای 
فرزندانمان  میان  در  شناختی  ساختارهای  و  اجتماعی 
با  کودکان  که  می رسد  نظر  به  نگاه  اولین  در  مواجه ایم. 
هم تفاوت های زیادی دارند ولی آنها برای هدف مشترک 
درمان، زیر سقف بیمارستان محک قرار می گیرند و این 
یکی از موضوعاتی است که منجر به دوستی آنها می شود، 
چرا که تفاوت ها، کنجکاوی را با خود به همراه می آورد، 
و  بیماری  نوع  زندگی،  محل  خصوص  در  کنجکاوی 
می شود،  گفتگو  باب  کنجکاوی  درمان؛  چگونگی  حتی 
وجود  و  دارد  همراه  به  خود  با  را  اشتراک  نقاط  گفتگو 
مهم  بسیار  دوستانه  روابط  در شکل گیری  نقاط مشترک 
است.«وی در ادامه  صحبت هایش در خصوص تفاوت های 
دوستی در جامعه با دوستی هایی که در بیمارستان محک 

شکل می گیرد، می گوید: »عدم قضاوت و پذیرش بی قید 
و شرط، ویژگی دوستی در محک است. نوجوانی که قبل 
از بیماری خود در فضای عادی جامعه، مراودات اجتماعی 
از  ناشی  تغییراتی که  با  داشته حالا  با همسالان  را  خود 
با  که  تفاوتی  دلیل  به  می شود،  گوشه گیر  است،  بیماری 
را قضاوت می کنند،  او  بقیه همسالان خود دارد دیگران 
دچار افسردگی و اضطراب می شود. همین نوجوان وقتی 
در فضای بیمارستان قرار می گیرد با کودکان و نوجوانان 
همسن و سالش مواجه می شود که نه تنها او را بدون هیچ 
قضاوتی درخصوص ظاهر و شرایط جسمی اش می پذیرد 
این  و  است  مشترک  تاحدی  تغییرات  این  در  او  با  بلکه 
مسئله، بستر دوستی در محک را فراهم می آورد.«مسئول 
بخش روانشناسی می افزاید: »رسیدن به نتیجه درمان در 
این بیماری، یک روند طولانی مدت دارد. این روند هم 
برای بیمار، هم خانواده و هم برای کادر درمان، مسیری 
فرسایشی را ایجاد می کند، گویی که همه افراد در مسیر 
درمان، به برقراری رابطه نیازمندند تا سبب تسهیل روند 
درمان شوند، پس این گروه به یک خانواده تبدیل شده و 

یک ارتباط صمیمی بین آن ها شکل می گیرد.«
همه  برای  سلامتی  آرزوی  ضمن  پایان  در  خسروی 

کودکان مبتلا به سرطان، می گوید: »همانطور که در بالا 
به آن اشاره شده است، دلایلی چون تفاوت های فرهنگی، 
در  که  قضاوت هایی  عدم  و  شرط  و  بی قید  پذیرش های 
محک اتفاق می افتد و همچنین نیاز به آرامش  و کاهش 
بیمارستان،  فضای  در  حضور  از  ناشی  درونی  اضطراب 
گفت  می توان  که  می دهد  در محک شکل  را  دوستی ها 
این روابط دوستانه خیلی عمیق تر از دوستی هایی است که 

در فضای جامعه با آن مواجه ایم.«

خبر

چاقی در میانسالی

سیگار کشیدن
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اروزنامه

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: آمار دقیق عملکرد 
بازرسی  توسط  جوانی جمعیت  از  در خصوص حمایت  بانک 
استان احصا شود و مورد بررسی قرار گیرد و بانک های کم کار 

در این راستا مورد پیگیری قانونی قرار گیرند.
که  جمعیت  جوانی  از  حمایت  قرارگاه  در  عبداللهی  مجتبی 
به دبیری اداره کل امور بانوان و خانواده استانداری در سالن 
ایام  تسلیت  ضمن  شد،  برگزار  استانداری  دولت  شهدای 
خصوص  در  ها  بانک  فعالیت  روند  به  صفر،  ماه  سوگواری 
ارائه تسهیلات به مردم اشاره کرد و افزود: آمار دقیق عملکرد 
بازرسی  توسط  جوانی جمعیت  از  در خصوص حمایت  بانک 
استان احصا شود و مورد بررسی قرار گیرد و بانک های کم کار 
اشاره  با  گیرند.وی  قرار  قانونی  پیگیری  مورد  راستا  این  در 
بویژه  امر  متولیان  از  غیرقانونی  سقط  با  مقابله  ضرورت  به 
با  رابطه  این  در  که  خواست  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
ارائه دهد. برنامه و راهکار تخصصی  تشکیل کارگروه ویژه، 

وی گفت: در خصوص راه اندازی مهدهای کودک در دستگاه 
های استان با هدف ایجاد آرامش خاطر برای مادران شاغل 
اتخاذ  لازم  تدابیر  باید  مردم  به  مطلوب  خدمات  ارائه  جهت 
شود.استاندار البرز افزود: در این رابطه شهرداری ها می توانند 
با امکانات خود نسبت به راه اندازی مهدهای کودک اقدام و 
دستگاه های اجرایی براساس قانون مکان مورد نظر را پیش 

بینی و یا هزینه های مصوب را تقبل کنند.
تبیین و ارائه گزارش اقدامات صورت پذیرفته کارگروه مقابله 

با سقط غیرقانونی جنین توسط دانشگاه علوم پزشکی استان،  
جوانی  و  خانواده  از  حمایت  قوانین  با  مرتبط  مطالب  ارائه 
جمعیت توسط مدیر کل دفتر مدیریت عملکرد، بازرسی و امور 
پذیرفته  صورت  اقدامات  گزارش  ارائه  و  استانداری  حقوقی 
مدیرکل  توسط  خانواده  از  حمایت  حیطه  در  کارکنان  برای 
امور اتباع و مهاجران خارجی از جمله موضوعاتی بود که در 

این نشست ارائه شد.
فرزند  انعکاس شعار  و  در جهت تحقق  اقدام  روند  همچنین 
گزارش  و  گرفت  قرار  بررسی  مورد  شادتر  زندگی  بیشتر، 
اندازی  راه  جهت  استان  املاک  مشاوران  اتحادیه  با  تعامل 
پویشی برای خانه دار شدن افراد کم بضاعت جامعه و افراد 
دارای چند فرزند از جمله مصوبات جلسه قبل بود که مطرح 
شد.در پایان نیز گزارشی از روند فعالیت و همکاری بانک در 
راستای ارائه تسهیلات حمایت از جوانی جمعیت توسط دفتر 
مدیریت عملکرد، بازرسی و امور حقوقی استانداری ارائه شد 
برنامه های خود را  نیز آموزش و پرورش استان  ادامه  و در 
در حوزه آموزش به دانش آموزان و خانواده های آنها تشریح 
با سقط غیرقانونی جنین توسط  کرد.تشکیل کارگروه مقابله 
و  حمایتی  های  بسته  ارائه  و  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
تشویقی دستگاه های استان در جهت حمایت از فرزندآوری از 

جمله مصوبات این نشست بود.
نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: باید تمام توان خود 
را برای کسب رضایتمندی مردم و حل مشکلات آنها معطوف 

کنیم و دیدارهای مردمی و میزهای خدمت برپا شود.

و تلاشی که  انسجام  و  با همدلی  افزود:  عبداللهی   مجتبی 
شاهد  گرفته،  صورت  مردم  رضایتمندی  کسب  راستای  در 
مراسم  در  مردم  حضور  و  اجتماعی  های  حمایت  افزایش 
مختلف هستیم.وی ادامه داد: همزمان با مراسم مذهبی پایان 
طور  به  و  شهر  مختلف  نقاط  در  هایی  راهپیمایی  صفر  ماه 

متمرکز در امامزاده حسن)ع( برگزار خواهد شد. 
نیز در  عبداللهی گفت: هفته دفاع مقدس و هفته وحدت را 
خواهیم  استان  در  را  هایی  جشن  و  مراسم  که  داریم  پیش 
افزود:  است.وی  آنها  جمله  از  غدیر  بزرگ  که جشن  داشت 
مدیران  باید  و  داریم  پیش  در  نیز  را  انتظامی  نیروی  هفته 
مناسب  این  در  فراجا  نیروهای  های  تلاش  پاس  به  استان 

مراسم یادبود و تقدیر برگزار کنند.
استاندار البرز گفت: با توجه به ایام مهر ماه و بازگشایی مدارس 
و دانشگاه باید بسترهای لازم برای پذیرایی از دانش آموزان، 
دانشجویان، معلمان و اساتید و فضایی پر شور و نشاط مهیا 
شود.وی افزود: باید تمام توان خود را برای کسب رضایتمندی 
مردم و حل مشکلات آنها معطوف کنیم و دیدارهای مردمی و 

میزهای خدمت برپا شود.
پیگیری در خصوص تحقق کامل مصوبات  عبداللهی گفت: 
ها،  دستگاه  مدیران  سوی  از  محترم  جمهور  رییس  سفر 

ضرورت دارد.
شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین  انتخابات  به  اشاره  با  وی 
استوار  این  بر  ما  همت  افزود:  رهبری،  خبرگان  و  اسلامی 
است که انتخاباتی پرشور، سالم و حداکثر مشارکت مردم را 

داشته باشیم.
استاندار البرز گفت: به طور قطع کیفیت ارائه خدمات از سوی 
تاثیر  مردم  رضایتمندی  کسب  در  تلاش  و  استان  مدیران 
با اشاره  انتخابات دارد.  بسزایی در میزان مشارکت مردم در 
و همراهی  دولت  اموال  مولدسازی  اجرای طرح  بر ضرورت 
مدیران در این رابطه، افزود: تحقق این امر بر مبنای سیاست 
های  پروژه  تکمیل  کمک  به  سیزدهم،  مردمی  دولت  های 
در  آید.وی  می  استان  ضعیف  های  زیرساخت  و  تمام  نیمه 
خصوص طرح های ارائه شده در این نشست، ادامه داد: چرای 
مواردی  از جمله  تالاب صالحیه  در حوالی  بویژه شتر  و  دام 
است که باید با بررسی کارشناسان و دستگاه های تخصصی 

مورد تصمیم گیری قرار گیرد.
عبداللهی در خصوص الحاق به محدوده شهرها و روستاها، 
گفت: برای این منظور باید تمامی تدابیر لازم اتخاذ شود تا 
تصمیم امروز با در نظر گرفتن حقوق آیندگان صورت پذیرد.

نماینده عالی دولت در استان البرز:

بانک های کم کارمورد پیگیری قانونی
 قرار می گیرند

 مدارس غیردولتی از مصوبات تبعیت کنند
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان غربی گفت: تبعیت مدارس غیر دولتی 

در زمینه تهیه پوشاک و نرخ مصوب لباس از مصوبات ستاد تنظیم بازار ضروری است.
با  غربی  آذربایجان  بازار  تنظیم  ستاد  در  کرمی  جواد   ، ایرنا  چهارشنبه  روز  گزارش  به 
اشاره به گزارش های دریافتی در زمینه نرخ های خارج از مصوبات تنظیم بازار در زمینه 
پوشاک فرم مدارس غیر دولتی در استان افزود: این نرخ ها بعد از بررسی ها مصوب 
شده و لازم است با تشدید بازرسی از مدارس و تولیدی هایی که این نرخ را رعایت 

نمی کنند، برخورد شود.
وی با اشاره به تشدید نظارت ها تا ۱۵ مهرماه بر بازار نوشت افزار اضافه کرد: در زمینه 
سرویس مدارس نیز لازم است تنظیم بازار نظارت های خود را انجام دهد تا نرخ های 

عادلانه و مصوب ارائه شود. 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان غربی ادامه داد: شعار مردمی سازی و 
عدالت محوری باید در تمام امور نمود داشته باشد و نمی توان به سهولت از کنار مسایل 

معیشتی شهروندان عبور کرد.
کرمی با اشاره به اینکه بازار مرغ به تعال مطلوبی رسیده است، اظهار کرد: مرغ مازاد در 
استان لازم به مدیریت است و اگر مرغ مازاد وجود داشته باشد لازم است برای جلوگیری 

از تضرر تولید کنندگان مقداری به خارج از استان صادر شود.
وی با اشاره به نرخ مصوب ۷۹۰ هزار ریال مرغ در بازار استان گفت: در توزیع شکر نیز 
افرادی با قیمت بالاتر از نرخ مصوب در حال عرضه هستند که لازم است طی بازرسی 

ها با این افراد برخورد جدی شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان غربی گفت: در زمینه قطعه بندی مرغ 
هم چون برخی واحدهای کشتارگاهی قیمتهای مصوب را رعایت نمی کنند، مقرر شده تا 

تعزیرات با این افراد برخوردهای لازم را داشته باشند.

رئیس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:

حدود ۲ میلیون  تماس با سامانه ۱۴۱ 
در البرز ثبت شد

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان زنجان:

میزان آتش سوزی مراتع زنجان بیش از
 ۳۰۰ درصد افزایش یافت

با  البرز  نقل جاده ای  و  و حمل  راهداری  اداره کل  راه های  مدیریت  مرکز  رئیس 
اشاره به اینکه در پنج ماهه نخست سال جاری یک میلیون و نهصد و ۶۷ هزار 
از این تعداد، ۳۱ هزار و  با سامانه ۱۴۱ برقرار شده است، گفت:  و ۳۷۳ تماس 
۶۶۶ تماس توسط کارشناسان مرکز مدیریت راه های استان پاسخ داده شده است.
اظهار  استان  در   ۱۴۱ سامانه  فعالیت  به  اشاره  با  شادفر  علی  ایسنا،  گزارش  به 
برای  جاده ای  کاربران  و  هموطنان  به  خدمت  ارائه  هدف  با  سامانه  این  کرد: 
آگاهی بیشتر از وضعیت ترافیک و برنامه ریزی برای زمان سفر تهیه شده است و 
کاربران جاده ای  می توانند پس از برقراری ارتباط با این سامانه از خدماتی مانند 
یا  و  انسدادها  مسیرها،  و هوای  آب  راه ها، وضعیت  ترافیکی  از وضعیت  آگاهی 

محدودیت های اعمال شده و ثبت شکایات در حوزه راه ها بهره مند شوند.
وی با تاکید براینکه شعار ما همواره در کنار مردم و برای مردم کارکردن بوده 
ارتباطی ما  راه  بهترین  به شکایات ۱۴۱  پاسخگویی و رسیدگی  است و سامانه 
و  پاسخگویی  روند  البرز،  به  این سامانه  واگذاری  زمان  از  است، گفت:  مردم  با 
رسیدگی به شکایات، رضایت خاطر مردم را فراهم و به ارتقای ایمنی تردد در 

محورهای مواصلاتی استان کمک شایانی کرده است.
این مسئول در ادامه با اشاره به تعداد تماس های دریافت شده در سامانه ۱۴۱، 
گفت: در پنج ماهه نخست سال جاری یک میلیون و ۹۶۷ هزار و ۳۷۳ تماس با 

سامانه مدیریت راه های استان برقرار شده است.
شادفر، تصریح کرد: طی این مدت ۳۱ هزار و ۶۶۶ تماس توسط کارشناسان مرکز 
مدیریت راه های استان پاسخ داده شده و میانگین تماس های مردمی و کاربران 

جاده ای در این بازه زمانی ۹ تماس در هر ساعت بوده است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان زنجان گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۱۹۵ 
هکتار از مراتع و منابع طبیعی استان در آتش سوخت که این میزان طی سال گذشته ۵۲ 

هکتار بوده و ۳۲۳ درصد افزایش یافته است.
حسن حسینی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا به مناطق بحرانی استان از حیث آتش سوزی 
اشاره کرد و افزود: این مناطق از نظر موقعیت و شرایط طبیعی، پوشش گیاهی و جنگلی 
بیشتر در معرض آتش سوزی قرار می گیرد و ۲ شهرستان زنجان و طارم در این بخش 

جای دارد.
وی به اهم اقدامات پیشگیرانه در مقابله با آتش سوزی اشاره کرد و گفت: تشکیل کارگروه 
در اداره کل و منابع طبیعی شهرستان های تابعه، تهیه و ارسال نقشه پراکنش آتش سوزی 
در استان زنجان از سال ۹۵ تا سال گذشته و ارسال آن به فرمانداری ها و منابع طبیعی 
شهرستان، برگزاری کارگاه آموزش و پیشگیری آتش سوزی ویژه کارکنان یگان حفاظت 
سطح استان و جوامع محلی و تشکیل کشیک آتش سوزی از جمله این اقدامات بوده است.
بی  گفت:  و  کرد  اشاره  استان  در  آتش سوزی  توسعه  و  بروز  عوامل  و  علل  به  حسینی 
های  گونه  با  شده  کاشته  های  جنگل  به  آتش  گسترش  رهگذران،  از  برخی  احتیاطی 
سوزنی برگ در مناطق حساس، وجود درختان پوسیده، توخالی، شکسته و افتاده فراوان 

هم احتمال وقوع آتش سوزی را افزایش می دهد.
مدیر کل منابع طبیعی استان زنجان ادمه داد: بروز پدیده خشکسالی مستمر طی سالیان 
اخیر و افزایش دما و آتش زدن بقایای گیاهان زراعی در اراضی مجاور جنگل ها و مراتع 

توسط برخی از کشاورزان در بروز آتش سوزی ها موثر بوده است.
وی خاطر نشان کرد: در زمان حاضر مساحت کل استان زنجان ۲ میلیون و ۲۱۶ هزار 

هکتار و مساحت مراتع نیز یک میلیون و ۶۲ هزار و ۸۶۲ هکتار است.

مدیرکل دفتر بازرسی  وزارت جهاد کشاورزی خبر داد :

جریمه ۲۷ میلیارد ریالی یک واحد 
بسته بندی گوشت در استان البرز

عضو شورا : 

آبیاری فضای سبز کرج با آب شرب به 
کمترین سطح خود رسید

از  کشاورزی  جهاد  وزارت  اساسی  کالای  بر  نظارت  و  بازرسی  دفتر  مدیرکل 
ثبت تخلف و جریمه ۲۷ میلیارد ریالی یک واحد بسته بندی گوشت در استان 

البرز خبر داد.
مسعود امرالهی در این زمینه اظهار داشت: این شرکت بسته بندی گوشت های 
وارداتی یارانه ای را بسته بندی و توزیع می کرد که اقدام به گرانفروشی محصول 
کرده است و بخشی از گوشت را خارج از شبکه توزیع به بازار و واحدهای دیگر 

عرضه کرده است.
وی افزود: با وجود تاکید بازرسان به عدم تولید و بسته بندی گوشت های خارج از 
مصوبه تنظیم بازار، این شرکت از این امر سر باز زده و به دلیل این که تفکیک 
با  را  توانستند گوشت  نیست،  امکان پذیر  بازاری  تنظیم  با گوشت  این گوشت 

قیمت بالاتر به بازار عرضه کنند.
امرالهی ادامه داد: بازرسان این تخلف را کشف و پرونده را با جریمه نزدیک به ۲ 

میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومانی به تعزیرات حکومتی ارسال کردند.
مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالای اساسی وزارت جهاد کشاورزی تاکید 
و  بسته بندی  را  بازاری  تنظیم  گوشت های  که  واحدهای صنفی  چنانچه  کرد: 
توزیع می کنند تخلفی داشته باشند، بازرسان قاطعانه با آن واحد برخورد خواهند 

کرد.
بازاری گوشت قرمز، ران گوسفندی و سردست  تنظیم  افزود: قیمت های  وی 
گوسفندی با ماهیچه ۳۹۰ هزار تومان، گردن گوسفندی ۲۶۵ هزار تومان، راسته 
با استخوان گوسفندی ۳۱۰ هزار تومان، قلوه گاه گوسفندی بدون استخوان ۲۴۰ 
هزار تومان و مخلوط گوسفندی ۳۱۶ هزار تومان است و اگر مردم بیش از این 
قیمت ها را در فروشگاه ها مشاهده کنند می توانند از طریق سامانه ۱۲۴ با درج 
عنوان شرکت بسته بندی به بازرسان اعلام کنند تا با گرانفروشی برخورد قاطع 

انجام شود.

عضو شورای اسلامی کلانشهر کرج با اشاره به مشکل تنش آبی در استان البرز اعلام کرد: امسال 
با اقدامات صورت گرفته آبیاری فضای سبز کرج با آب شرب به کمترین سطح خود رسیده است.

سیدمرتضی اعتصامی به ایرنا گفت : مدیریت شهری کرج با اجرای طرح توسعه ای مختلف مانند 
ساخت تصفیه خانه های پساب و بازچرخانی آب و توسعه آبیاری نوین طی ۲ سال اخیر استفاده از 

آب شرب را برای آبیاری فضای سبز را کاهش داده است.
این عضو شورای شهر کرج گفت : میزان استفاده از آب شرب برای فضای سبز کرج در سال های 

گذشته بیش از ۲۰ درصد بود اما امروز این رقم به مراتب کاهش پیدا کرده است.
وی ادامه داد: از آنجا که توسعه فضای سبز در کنار استفاده بهینه از آب دارای اهمیت فراوان است، 
بنابراین تلاش ها بر استفاده از گونه های گیاهی کم آب بر در زمینه توسعه فضای سبز معطوف 
شده است.اعتصامی با بیان اینکه موضوع سرانه فضای سبز کرج با توجه به وجود باغات و طرح 
های مدیریت شهری دارای تناقص آماری است،گفت : طی ۲ سال گذشته اقدامات صورت گرفته 
برای توسعه فضای سبز کرج کم نظیر بوده است .وی یادآور شد: سال گذشته ۳۰ پارک محله ای 
تجهییز کردیم و بیش از ۱۰ هکتار در مناطق دهگانه کرج پارک و فضای سبز ایجاد شده است 
.عضو شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه امسال توسعه پارک ها را در اولویت قرار داده ایم ، 
گفت : با توجه به سرعت تغییرات اقلیم در کرج و کل کشور ، نگه داشت فضای سبز نیازمند تغییر 

روش در کاشت نمونه های گیاهی و حفاظت از آنها است.
وی با بیان اینکه اکنون در بحث نگهداشت و آبیاری فضای سبز کرج نیز ضعف هایی وجود دارد، 

افزود: با توجه به شرایط خاص اقلیمی باید با سرعت این ضعف ها را برطرف کرد.
این عضو شورای شهر کرج در عین حال بیان کرد: در مطالعات سند توسعه استان که در استانداری 
البرز انجام شد، شهرداری کرج در تنظیم ، تعدیل و اجرای مطابقت سند و جداسازی آبّ شرب از 

فضای سبز و آبیاری تحت فشار از تمام شهرداری های استان پیشرو شناخته شد.
وی با اشاره به احداث بوستان تفریحی پاکرود در حاشیه رودخانه کرج گفت : این بوستان در یک 
منطقه محروم به بهترین شکل برای استفاده عموم ساخته شده که سیمای منطقه را نبست به 

گذشته تغییر داده است.
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اروزنامه

چهارم  گفت:  البرز  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
مهر ماه جشن روز ملی سینما و تجلیل از سینماگران استان 

برگزار می شود.
 سعید جابری انصاری در جمع خبرنگاران در خصوص برگزاری 
جشن ملی روز سینما در ۴ مهر خبر داد و گفت: به دلیل اینکه 
روز ملی سینما ۲۱ شهریور مصادف شده با ایام سوگواری امام 
حسین )ع(، شهادت امام حسن مجتبی )ع( و حضرت امام رضا 
)ع( با حمایت های آقای عبداللهی استاندار، جشن ویژه ای به 
و  فرهنگ، هنر  اصحاب  با حضور  مهر  در ۴  مناسبت  همین 

رسانه و مسئولین لشکری و کشوری برگزار می شود.
وی بیان کرد: سینما عنصر هنری جذاب و تأثیر گذاری است 
که هنرمندان این عرصه، روایتگر عظمت زیبایی ها، تلاش ها، 
میهن  و وصف  بی حد  پیشرفت های  و  مجاهدت ها، کوشش 
انقلاب  سال  پنجمین  و  چهل  در  اسلامی  ایران  عزیزمان، 

اسلامی و دوران های مختلفی از جمله دفاع مقدس می باشد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز تصریح کرد: باید 
یاد کنیم از هنرمندان ولایت مدار، شایسته و اساتید به نامی 
همچون زنده یاد استاد انوشیروان ارجمند، زنده یاد استاد عزت 
الله انتظامی، زنده یاد استاد داوود رشیدی، زنده یاد استاد فرج 
الله سلحشور که یاد و خاطره ی هنرمندانه ی این عزیزان با 
خلق آثار فاخر و دارای مفاهیم والای انسانی و الهی، ماندگار 
و ایشان مسئولیت خود را به آحاد جامعه ادا نمودند، بطوری که 
در ذهن و جان مردم و اصحاب فرهنگ و هنر جاودانه شدند.

وی افزود: وجود اساتید بنامی همچون استاد داریوش ارجمند 
که با هنرنمایی در سریال امام علی )ع( صاحب نقش به یاد 
جانبازان  از  ایرانمنش  رضا  همین طور  و  اشتر  مالک  ماندنی 

هشت سال دفاع مقدس و سایر هنرمندان متعدد، نوید بخش 
توسعه صنعت سینما در تراز انقلاب اسلامی می باشد.

جابری انصاری افزود: در استان البرز در حوزه سینما ما شاهد 
محمد  رجبی،  مهران  استاد  همانند  هنرمندانی  درخشش 
و  مرتضوی  دروی،  محسن  بخت،  ناصر  علیرضا  عسگری، 
بزرگان دیگر هستیم که در سال های متوالی توانسته اند در این 

حوزه نقش آفرینی کنند و باعث افتخار شود.
وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر با ساز و کار، انجمن های 
تجربی  مستند  سینمای  انجمن  البرز،  استان  جوانان  سینمای 
هنر  این  سازی  جریان  هدف  با  البرز،  سینماگران  انجمن  و 

آثار  تولید  و  موجود  وضعیت  ارتقا  و  توسعه  شاهد  صنعت، 
ارزشمند سینمایی می باشیم، ذکر این نکته ضروری است تولید 
آثار فاخر سینمایی متحمل صرف هزینه های بالایی می باشد 
که نیازمند حمایت مسئولان ارشد استانی و کشوری به ویژه 

بنیاد سینمایی فارابی است.
جابری انصاری متذکر شد: نسل نوجوان و جوان امروز نیازمند 
دیدن آثار فاخر و ارزشمند سینمایی در حوزه های دفاع مقدس، 
ایثار و شهادت و گام دوم انقلاب می باشند که نیازمند است 

صاحب نظران این صنعت توجه بیشتری کنند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز :

 نسل جوان امروز نیازمند دیدن آثار فاخر 
سینمایی می باشد 

سخنگوی شورای اسلامی شهر ارومیه :

خواست مردمی برای ساخت زیرگذر میدان امام علی )ع( عملیاتی می شود
پی  در  گفت:  ارومیه  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
در  شهری  ترافیک  برای  راهگشایی  و  مردم  درخواست 
ارومیه  شهر  شورای  ارومیه،  کمربندی  و  عدالت  محور 

احداث زیرگذر میدان امام علی)ع( را تصویب کرد.
علی مصطفی زاده در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با تاکید 
ترافیک  بهبود  برای  شهر  شورای  برنامه  های  ادامه  بر 
شهری اظهار کرد: زیرگذر امام علی)ع( که به تایید کمیته 
خیابان  سمت  از  رسید،  نیز  ارومیه  فرمانداری  تطبیق 
راه  )چهار  عدالت  خیابان  سمت  به   )۲ )آزادگان  عدالت 
آتی  روزهای  طی  که  می شود  احداث  دانشکده(  و  شورا 
از طریق سامانه ستاد جهت انتخاب پیمانکار به مناقصه 

گذاشته خواهد شد.

در  زیرگذر  این  احداث  لایحه  تصویب  به  اشاره  با  وی 
ارومیه  شهر  اسلامی  شورای  صحن  العاده  فوق  جلسه 
اضافه کرد: لایحه احداث این زیرگذر که از سوی شهردار 
بررسی در صحن  از بحث و  بود، پس  ارائه شده  ارومیه 
شورای اسلامی شهر با رای اعضای شورای شهر ارومیه 

تصویب شد.
عضو هیات رییسه شورای اسلامی شهر ارومیه طول این 
زیرگذر را ۴۱۰ متر و عرض آن را حدود ۳۰ متر اعلام 
از ۸۰  بیش  زیرگذر  این  احداث  داد: هزینه  ادامه  و  کرد 
ماه کاری  نیز ۶  آن  اجرای  زمان  و مدت  تومان  میلیارد 

پیش بینی شده است.
معضل  علت  به  شده  ایجاد  مشکلات  به  اشاره  با  وی 

ترافیک برای شهروندان ارومیه ای افزود: وضعیت ترافیک 
خیابان های  از  برخی  و  شهر  مرکزی  هسته  خیابان های 
دیگر با توجه به انباشت کارهای بر زمین مانده از سالیان 

گذشته غیر قابل تحمل شده است.
شورای  اعضای  برنامه ریزی  به  اشاره  با  مصطفی زاده 
و  حمل  سیستم  نوسازی  برای  ارومیه  شهردار  و  شهر 
نصب  ترافیکی،  سازی  فرهنگ  ارتقای  عمومی،  نقل 
هندسی،  اصلاحات  انجام  ترافیک،  کنترل  دوربین های 
از هسته  پزشکی  و  خدماتی  اداری،  مراکز  زدایی  تمرکز 
مرکزی شهر اضافه کرد: امیدواریم با اجرای برنامه های 
به  به خواست  ترافیک  برای حل معضل  پیش بینی شده 

حق مردم ارومیه پاسخ مناسبی داده باشیم.

دبیر ستاد اربعین استان قزوین:

اربعین امسال نمایش پرهیز از کار جزیره ای
 و تک محوری بود 

دبیر ستاد اربعین استان قزوین با بیان اینکه اربعین امسال نمایش پرهیز از 
کار جزیره ای و تک محوری بود، گفت: همه فعالیت های اربعینی در استان 

قزوین توسط ستاد اربعین حمایت شدند.
محمد خورشیدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به اقدامات صورت 
گرفته در استان قزوین برای برگزاری با شکوه اربعین و برنامه های جانبی 
اربعین استان قزوین برای  آن در استان قزوین اظهار کرد: امسال ستاد 
همه  و  مرتبط  دستگاه های  بین  افزایی  هم  نگاه  با  پیاپی  سال  دومین 
اربعین  اربعین فعالیت می کنند و فعالان مردمی  کنشگرانی که در حوزه 

کار خود را شروع کرد.
وی افزود: هدف این ستاد این بود که تا می تواند از فعالیت های جزیره ای و 
تک محور در سطح استان جلوگیری کند و فعالیت ها تحت اشرافیت ستاد 

و به صورت ستادی انجام شود.
کمیته   ۱۷ با  استانی  ستاد  داد:  ادامه  قزوین  استان  اربعین  ستاد  دبیر 
نیز ستاد  و در هر شهرستان  استاندار شکل گرفت  ریاست  به  تخصصی 

شهرستانی به ریاست فرمانداران کار خود را انجام داد.
تخصصی  و  عمومی  فعالیت های  ستادها  این  برای  اینکه  بیان  با  وی 
شهرستانی تعریف شد، تصریح کرد: به طور مثال در شهرستان آوج که در 

مسیر تردد زائرین بود فعالیت های تخصصی تعریف شد.
خورشیدی تاکید کرد: امسال در ستاد اربعین استان قزوین همه فعالیت های 
اربعینی در سطح استان توسط ستاد اربعین حمایت شد و این یک تجربه 
معمولًا حمایت های جزیره ای  که  دوستانی  توانستیم همه  که  بود  خوب 
می کردند را دور یک میز جمع کرده تا این حمایت ها با هم افزایی، با رصد 

و با کار کارشناسی انجام شود.
وی بیان کرد: دستگاه ها و مجموعه های زیادی که تا پیش از این جزیره ای 
حمایت می کردند امسال در قالب یک کمیته مشترک با هماهنگی ستاد 

اربعین حمایت های خود را انجام دادند
دبیر ستاد اربعین استان قزوین با بیان اینکه تیم مدیریتی استان قزوین 
از فضای تسهیلگری اربعین و حمایت های اربعین کوتاهی نکردند، گفت: 
بودند  مستقر  عراق  و  ایران  کشور  سطح  در  که  قزوینی  موکب   ۶۴ از 

حمایت های متنوعی انجام شد.
برای مواکب، ۵۰ کولر  تاکید کرد: تهیه ۹۰۰ هزار عدد آب معدنی  وی 
برای موکب هایی که دارای اسکان بودند، حمایت از ۱۰ گروه سرود برای 
تولید محتوا و اعزام به کشور عراق، حمایت از دسته عزاداری مردم قزوین 
در کربلا و بین الحرمین در شب اربعین و برگزاری همایش های توجیهی 

و آموزشی، تبلیغی و فرهنگی برای مواکب از اقدامات این ستاد بود.
همه  در  که  حسینی  دلدادگان  مراسم  از  اینکه  بیان  با  خورشیدی 
بیش  کرد:  اظهار  شد،  حمایت  شد  برگزار  قزوین  استان  شهرستان های 
از ۵۴ موکب در همایش دلدادگان حسینی در شهر قزوین حضور داشتند.

وی افزود: یک ویژه برنامه تجلیل از فعالین اربعین نیز برگزار خواهد شد 
تا بتوانیم از فعالیت همه افرادی که پای کار اربعین بودند تقدیر کنیم.

همه  افزایی  هم  و  همدلی  همراهی،  کرد:  بیان  پایان  در  مسئول  این 
مسئولان و فعالین مردمی و مواکب در قزوین باعث شد تا امسال فضای 
استان در حوزه اربعین فضای خوبی باشد و بتوانیم کارهای بزرگی را رقم 

بزنیم.

معامله گران مراقب پیامک های جعلی باشند
دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  مدیر  اعلام  بنابر 
درگاه  در  اختلال  رفع  برای  شده  ارائه  راهکار  )ستاد(، 
پرداخت سامانه ستاد اجرایی شده و سامانه بدون مشکل 

در حال خدمت رسانی است.
اعلام  بنابر  تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزارت  گزارش  به 
رفع  جهت  مرکز  پیشنهادی  حل  راه  عسکری،  آرش 
اجرایی شده و وفق  پرداخت سامانه ستاد  اختلال درگاه 
بررسی و پیگیری های انجام شده، واریزی ها بدون مشکل 
در حال انجام است و مبالغ کارمزد به حساب خزانه  دولت 

به نام مرکز توسعه تجارت الکترونیکی واریز می شود.
در حال  افزود:  الکترونیکی دولت  تدارکات  مدیر سامانه 
حاضر مطابق ابلاغیه های مرکز تتا، دستگاه های اجرایی 
و تامین کنندگان می توانند عملیات واریز وجوه به حساب 
و  دستگاه  به  واریزی  فیش  ارائه  با  و  انجام  را  خزانه 
همچنین بارگذاری تصویر آن و ارسال تیکت به سامانه 

ستاد، مراحل بعدی خرید خود را پیش ببرند.
برپایه این گزارش، ابلاغیه های ارسالی در راستای رفع 

اختلال مذکور عبارتند از:
برگزاری  قانون  به همه دستگاه های مشمول  ابلاغ   -۱
مناقصات )با اصلاحات و الحاقات آن( و سایر مشمولان 

بخش عمومی
 ۳۱ تجارت  و  معدن  صنعت،  کل  مدیران  به  ابلاغ   -۲

استان و جنوب کرمان
اقتصادی  امور  وزارت  به خزانه دار کل کشور،  ابلاغ   -۳

و دارایی
سامانه  معامله کنندگان  کرد:  تاکید  ادامه  در  عسکری 
افراد سودجو  از سوی  ارسالی  پیامک  های  مواظب  ستاد 
خرید  برنده  برای  دیگری  حساب های  شماره   ارسال  یا 

باشند.
وی اضافه کرد: حساب موردنظر برای این مرحله به نام 
مرکز توسعه تجارت الکترونیکی نزد خزانه دولت است و 
تامین کنندگان باید به این مساله دقت کنند. اطلاع رسانی 
توسعه  مرکز  وب سایت  طریق  از  فقط  زمینه  این  در 

تجارت الکترونیکی انجام می پذیرد.

همچنین  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  مدیر 
در  شده  تعیین  کارمزد  وجوه  قانون،  مطابق  گفت: 
شماره  به  دولت  خزانه  حساب  به  فقط  باید  سامانه 
جمهوری  مرکزی  بانک  نزد   ۴۰۰۱۰۶۲۷۰۱۰۲۹۳۹۰
اسلامی ایران )قابل واریز در تمامی شعب بانک ها با شماره 
به   IR۳۳۰۱۰۰۰۰۴۰۰۱۰۶۲۷۰۱۰۲۹۳۹۰ شبا 
واریز/  شناسه  با  الکترونیکی(  تجارت  توسعه  مرکز  نام 
 ۳۱۲۰۶۲۷۸۲۱۴۰۱۸۶۰۰۰۱۱۴۰۰۰۴۰۵۵۰۰ پرداخت 

واریز شود.
وی اضافه کرد: در این زمینه مقتضی است کارپرداز، مدیر 
اجرایی،  دستگاه های  در  خرید  اجرایی  مقام  یا  تدارکات 
نسبت به راهنمایی برنده برای واریز وجه کارمزد )مطابق 
مبلغ اعلامی سامانه( به حساب اعلام شده و با شناسه 
مذکور در این بند اقدام و فیش واریزی را از وی )برنده 
معامله( دریافت کند. همچنین برنده معامله، ضمن ثبت 
و  فیش  اعمال  درخواست  ستادایران،  سامانه  در  تیکت 

ادامه مراحل را درج کند.

عضو شورای شهر قزوین:

بوستان باراجین قزوین توسعه پیدا می کند
عضو شورای اسلامی شهر قزوین از توسعه بوستان باراجین با اعتباری بالغ 

بر ۲۸ میلیارد ریال خبر داد.
به گزارش خبرنگار مهر، مهدی مهدیخانی در جلسه شورای اسلامی شهر 
قزوین با بیان اینکه توسعه بوستان باراجین یکی از اولویت های مدیریت 
باعث شده  بوستان  این  از  استقبال شهروندان  اظهار کرد:  شهری است، 

توسعه آن اجتناب ناپذیر باشد.
بوستان ساخته شده  این  امروز ۲۰۰ آلاچیق در  به  تا  اینکه  بیان  با  وی 
است، افزود: این میزان آلاچیق کافی نیست و به دنبال توسعه و افزایش 

تعداد این آلاچیق ها هستیم.
این عضو شورای شهر ادامه داد: برای توسعه این منطقه نمونه گردشگری 
۴۵ آلاچیق جدید در نظر گرفته شده که با اعتباری بالغ بر ۲۸ میلیارد ریال 

در این منطقه ساخته خواهد شد.
وی همچنین با اشاره به ساخت ۲ تقاطع هم سطح در قزوین تاکید کرد: 
برای انجام طرح مطالعاتی این دو تقاطع با قرارگاه خاتم جلسه و مذاکراتی 

در چند روز اخیر انجام شده است.
مهدیخانی در پایان یادآور شد: طرح مطالعاتی ساخت این دو تقاطع حداقل 
شاهد  الانبیا  خاتم  قرارگاه  ورود  با  امیدواریم  و  برد  خواهد  زمان  ماه   ۳

سرعت گرفتن در مطالعه آغاز ساخت این دو طرح مهم باشیم.

هم اکنون کلید در دست شماست ، یک لامپ اضافه را خاموش کنید
روابط عمومی روزنامه آرمان میهن

برق را درست مصرف کنیم
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مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( قزوین :

چهار هزار بسته لوازم التحریر بین دانش  آموزان 
مناطق محروم قزوین توزیع شد

پای »گیلگمش« به آمریکا باز شد

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( قزوین از توزیع چهار هزار 
حاشیه  و  محروم  مناطق  آموزان  دانش  بین  التحریر  لوازم  و  کیف  بسته 

شهرهای این استان خبر داد.
احسان  بنیاد  اقدامات  بودن  محور  مساله  به  اشاره  با  ابراهیمی  سیدعلی 
با  نیازهای روز جامعه، اظهار کرد: همزمان  با  و متناسب بودن پویش ها 
نزدیک شدن به روزهای آغازین سال تحصیلی جدید و فعالیت مدارس، 
به همت بنیاد احسان ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( پویش »مشق 

احسان« در این استان برگزار شد.
وی ادامه داد: در این پویش چهار هزار بسته لوازم التحریر شامل کیف، 
دفتر، مداد، خودکار، مداد رنگی، جامدادی و سایر ملزومات دانش آموزی 
هر یک به ارزش سه میلیون و ۵۰۰ هزار ریال و در مجموع نیز ۱۴ میلیارد 

ریال بین دانش آموزان مناطق محروم استان قزوین توزیع شد.
ابراهیمی خاطرنشان کرد: بسته های توزیع شده لوازم التحریر با مشارکت 
گروه های جهادی همکار در سطح استان با شناسایی قبلی دانش آموزان 

کم برخوردار،  توزیع شد.

پویانمایی »گیلگمش« به کارگردانی حسین مرادی زاده، از تولیدات کانون 
پرورش فکری به مسابقه پایانی جشنواره فیلم »شوگر لوف« آمریکا راه 

یافت.
کودکان  فکری  پرورش  کانون  تولیدات  تازه ترین  از  »گیلگمش« 
جهان،  ادبی  و  حماسی  اثر  قدیمی ترین  از  برگرفته  و  است  نوجوانان  و 
از  اوروک، شهری  نامدار  پهلوان  را دربر می گیرد: »گیلگمش،  این قصه 
سرزمین سومر در میان رودان، که شخصیتی نیمه ایزدی-نیمه انسانی دارد، 
عمری در جستجوی جاودانگی و خداگونه شدن می کوشد و بارها شکست 
می خورد اما سرانجام به گیاهی دست می یابد که او را جاودانه خواهد کرد 
ولی »مار«ی آن گیاه را می رباید و حاصل عمر او از دست می رود )مار در 

اساطیر نماد جاودانگی است(«.
بین المللی فیلم »پینوس«  از حضور در جشنواره  به تازگی پس  این فیلم 
لوف«  فیلم »شوگر  بین المللی  پایانی جشنواره  مرحله  به  توانسته  برزیل 

راه یابد.
»گیلگمش« قرار است در روز دوم مهر ۱۴۰۲ )۲۴ سپتامبر ۲۰۲۳( در این 

جشنواره به نمایش درآید.
جشنواره فیلم »شوگر لوف« در روزهای اول و دوم مهر سال جاری )۲۳ و 

۲۴ سپتامبر ۲۰۲۳( در شهر نیویورک آمریکا برگزار خواهد شد.

ساله   ۱۲ تلاش  گفت:  البرز  استان  هنری  حوزه  رییس 
حوزه هنری استان برای تعیین تکلیف و جابجایی تنها 
و  مانده  نتیجه  بی  البرز همچنان  هنری  سینمای حوزه 

سرنوشت این سینمای قدیمی نامعلوم است.
محمد مهرابی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: سینما 
هجرت کرج واقع در یکی از محله قدیمی این کلانشهر 
بیش از ۵۰ سال قدمت دارد که در اجرای طرح تعریض 
مبادی شرقی کرج مقرر شد این سینما تخریب و در قالب 
دیگری  مکان  به  هنری  حوزه  و  شهرداری  بین  تهاتر 

انتقال یابد.
بین  تهاتر  قرارداد  زمان  از  سال   ۱۲ اینکه  بیان  با  وی 
حوزه هنری و شهرداری کرج می گذرد اما هنوز اقدامی 
سینما  کرد:  اظهار  است،  نگرفته  صورت  زمینه  این  در 
هجرت کرج به دلیل قرارگیری در طرح تعریض خیابان 
احداث  برای  شهرداری  سالهاست  و  است  بلاتکلیف   ،

پردیس سینمایی به حوزه هنری وعده داده اما در عمل 
نتیجه ای نداشته است.

سال  سه  در  هنری)کشور(  حوزه  اینکه  بیان  با  مهرابی 
کشور  سراسر  در  را  سینمایی  سالن   ۲۰۰ از  بیش  اخیر 
به  البرز  سهم  افزود:  است،  کرده  اندازی  راه  و  ساخته 
سالن ها  این  در  شهری  مسئولین  همکاری  عدم  دلیل 

هیچ است.
البرز گفت: در سراسر کشور  استان  رییس حوزه هنری 
مسوولان شهری مکان سینما را رایگان در اختیار حوزه 
های هنری قرار داده اند اما در البرز هنوز حتی با تعویض 

زمین هم موافقت نشده است.
برای  ها  هماهنگی  و  مکاتبات  اینکه  بیان  با  مهرابی 
جابجایی سینما هجرت از سال ۱۳۹۰ آغاز شده، تصریح 
شد  مقرر   ۱۳۹۵ سال  در  فراوان  مکاتبات  از  پس  کرد: 
که شهرداری زمینی با ارزشی کمتر از ارزش روز سینما 

محض  به  ولی  کند  واگذار  هنری  حوزه  به  هجرت 
آمد که  کار  بر سر  پنجم  این موضوع، شورای  تصویب 
مصوبات شورای قبلی را نادیده گرفت و هنوز پس از این 
سال ها بلاتکلیف هستیم که به رغم فرسودگی سینما 

هجرت، برای این سینما هزینه کنیم یا نه؟
وی با بیان اینکه سینما هجرت دیگر استانداردهای لازم 
برای استفاده مردم را ندارد، گفت: حوزه هنری با استفاده 
از ظرفیت های خود می تواند بودجه کلانی را به استان 
بیاورد و پردیس فرهنگی احداث کند و فقط نیازمند یک 
نیازمند یک  است که کرج  حالی  در  این  و  است  زمین 

پردیس فرهنگی می باشد.
مدیر حوزه هنری استان البرز افزود: هر روز که می گذرد 

در زمینه سرانه فرهنگی استان ضرر می کنیم.
مهرابی با بیان اینکه حوزه هنری البرز توان مالی برای 
بهسازی و به روزرسانی سینما هجرت را دارد، ادامه داد: 
به  قادر  ما  است  در طرح  اینکه سینما هجرت  دلیل  به 
ارتقای سالن های آن نیستیم و این در حالی است که 
حوزه هنری به دلیل عدم قاطعیت مسوولان شهری در 
بلاتکلیفی به سر می برد زیرا هر لحظه ممکن سینما در 

طرح تعریض قرار بگیرد.
رییس حوزه هنری البرز گفت: شرایط سینما هجرت کرج 
انتظار  توان  نمی  این وضعیت خیلی  با  و  نبوده  مناسب 

داشت که از سوی مردم مورد استقبال قرار بگیرد.
مهرابی اظهار کرد: این در حالی است که سال گذشته 
بودیم  هجرت  سینما  اطراف  در  فرونشستی  شاهد  نیز 
ها  پیگیری  با  اما  شد  آن  روزه  چند  تعطیلی  سبب  که 
موفق شدیم تا بار دیگر این سینما را به چرخه فرهنگی 

بازگردانیم.
و  قدمت  دلیل  به  هجرت  سینما  کرد:  اضافه  وی 
موزه  برای  خوبی  بسیار  ظرفیت  خود  خاص  نوستالژی 
دارد و ما پیشنهاد آن را به شهرداری داده ایم اما تاکنون 

هیچ پاسخی از مسوولان شهری دریافت نکرده ایم.

رییس حوزه هنری استان البرز :

تلاش حوزه هنری استان برای تعیین تکلیف 
سینما هجرت بی نتیجه مانده ا ست 

معاون فرهنگی و آموزشی بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین:

جشنواره هنری دانش پژوهان ایثارگر 
برگزار می شود

معاون فرهنگی و آموزشی بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین گفت: 
جشنواره علمی، ورزشی و هنری دانش پژوهان شاهد و ایثارگر در این استان 

برگزار می شود.
 فاطمه نسخه چی با بیان اینکه جشنواره هنری دانش پژوهان ایثارگر برگزار 
رویدادهای  از  یکی  عنوان  به  هنری  جشنواره های  کرد:  اظهار  می شود، 
هنر  ترویج  منظور  به  و  شناخته شده  دنیا  مختلف  جوامع  در  مهم  فرهنگی 
مخاطبان  به  آن  ارائه  و  هنری  آثار  نمایش  برای  فضایی  ایجاد  فرهنگ  و 

برگزار می شود.
وی افزود: در همین راستا و با هدف اجرای برنامه عملیاتی، جشنواره هنری 
مبنی بر تجلیل از دستاوردها و آثار هنری برتر به منظور ایجاد امید و انگیزه، 
افزایش شناخت مخاطبان با فرهنگ و هنر و تقویت تفکر خلاق و نوآوری با 

حضور نخبگان و سرآمدان شاهد و ایثارگر کشور برپا می شود.
نسخه چی گفت: ترویج هنر و فرهنگ ایثار، ایجاد فضایی برای نمایش آثار 
هنری و ارائه آن به مخاطبان، ایجاد فرصتی برای هنرمندان برای نمایش و 
ارائه آثار خود، تشویق و حمایت از هنرمندان، افزایش آگاهی مخاطبان درباره 
هنر و فرهنگ، افزایش شهرت هنرمندان و اثرات آن بر روی فروش آثارشان 
و تقویت تفکر خلاق و نوآوری در جامعه از اهداف برگزاری جشنواره علمی، 

ورزشی و هنری دانش پژوهان ایثارگر در استان قزوین است.
هنرهای  قالب  در  باید  جشنواره  این  در  آثار  ارائه  افزود:  مسئول  مقام  این 
تجسمی و رشته های نقاشی، نقاشی خط، خوش نویسی، نگارگری، سفالگری، 

قلم زنی و مجسمه سازی باشد.
معاون فرهنگی و آموزشی بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین ادامه 
 jpg داد: آثار هنری باید توسط شرکت کننده عکاسی شده و تصویر با فرمت

و حداکثر با حجم فایل ۸ مگابایت به صورت لوح فشرده باشد.
وی افزود: علاقمندان تا پایان شهریور ماه سال جاری فرصت دارند آثار خود 
را به واحد دانش پژوهان بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین ارائه دهند.
بنیاد  دانش پژوهان  مرکز  در  شرکت کنندگان  بودن  عضو  گفت:  نسخه چی 
شهید و امور ایثارگران استان قزوین، نداشتن محدودیت سنی، ارائه فقط یک 
ارائه اثر کپی شده از جمله شرایط برگزاری  اثر توسط شرکت کننده و عدم 

این جشنواره است.

دبیر اجرایی پنجمین کنگره ملی شعر امام حسن مجتبی )ع( :

پنجمین کنگره ملی شعر »حدیث 
حُسن« به پایان راه خود رسید

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان شرقی خبر داد:

اشغال ۹۵ درصدی مراکز اقامتی در 
آذربایجان شرقی

دبیر اجرایی پنجمین کنگره ملی شعر امام حسن مجتبی )ع( گفت: این کنگره 
با عنوان »حدیث حُسن« در آستان مقدس امامزاده حسن )ع( کرج با معرفی 

برگزیدگان به پایان راه خود رسید.
به گزارش خبرنگار ایرنا، پنجمین کنگره ملی شعر امام حسن مجتبی )ع( در 
بخش اصلی با موضوعات شعر فارسی در مدح، منقبت، فضائل و مراثی کریم 
اهل بیت )ع(، امام سوم شیعیان جهان در تمام قالب های شعر فارسی برگزار شد.

سرایش  با  را  خود  آثار  کنندگان  شرکت  کنگره  این  ویژه  بخش  در  همچنین 
بند  ترکیب  وزن  بر  )ع(  مجتبی  امام  رثای  در  بندی  پنج  حداقل  بند  ترکیب 
است...(  عالم  در خلق  است که  این چه شورش  )باز  مشهور محتشم کاشانی 

ارسال کردند.
پایانی  آیین  امام حسن مجتبی )ع( در  اجرایی پنجمین کنگره ملی شعر  دبیر 
کنگره ملی شعر امام حسن مجتبی )ع( افزود: ۳۰۵ شاعر آیینی از سراسر کشور 
۶۷۹ اثر به دبیرخانه این کنگره ارسال کردند که در نهایت پس از داوری های 

انجام شده هفت اثر به عنوان برگزیده انتخاب شد.
»محمود یوسفی« با بیان اینکه به شاعران برگزیده در بخش اصلی ۸۰ میلیون 
ریال و شاعران تقدیری هر کدام ۴۰ میلیون ریال جایزه نقدی به همراه لوح 
تقدیر و تندیس کنگره اهدا شد، گفت: همچنین در بخش ویژه جایزه نقدی 

اثر برگزیده ۱۴۰ میلیون ریال و اثر شایسته تقدیر ۷۰ میلیون ریال اهدا شد.
آیین پایانی پنچمین کنگره ملی شعر »حدیث حُسن« با شعرخوانی استاد سعید 

بیابانکی و احمد بابایی و اجرای نجم الدین شریعتی برگزار شد.
در چهارمین کنگره ملی »حدیث حُسن« نیز در سال گذشته بیش از ۶۱۰ اثر از 

۳۰۵ شاعر از نقاط مختلف کشور شرکت ارسال شد.
کنگره ملی شعر »حدیث حُسن« هر ساله در ایام شهادت امام حسن مجتبی )ع( 

به کار خود پایان می دهد.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان شرقی از اشغال 
۹۵ درصدی هتل ها و اماکن اقامتی این استان خبر داد.

به گزارش ایرنا، احمد حمزه زاده روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا، این 
میزان اشغال ظرفیت هتل ها در استان و به خصوص شهر تبریز را در مقایسه 
با سال های گذشته بی مانند خواند و افزود: امسال تاکنون افزون بر ۴۵۰ هزار 
گردشگر از دورترین نقاط کشور به این استان وارد شده و حداقل برای یک شب 

اقامت کرده اند.
وی تعداد ورودی گردشگران به آذربایجان شرقی در مدت مشابه سال قبل را ۲۱۰ 
هزار نفر اعلام و اضافه کرد: از نظر تعداد گردشگران ورودی و اقامت کرده در 
استان شاهد رشد بالای ۸۰ درصدی در سالجاری هستیم که این آمار منطبق بر 
برنامه های پیش بینی شده اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
است.حمزه زاده با تاکید بر اینکه ظرفیت های بی بدیل آذربایجان شرقی در حوزه 
گردشگری باید به صورت حرفه ای و جامع برای مردم کشور و خارج از کشور 
معرفی و شناسانده شود، یادآور شد: به علت انجام اقدامات تبلیغی و رسانه ای در 
سال های گذشته شاهد رشد حضور گردشگران داخلی و خارجی در منطقه هستیم 

و این روند باید با قدرت و انسجام بیشتری تداوم یابد.
وی آمارهای ارایه شده از سوی میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری درباره 
جضور گردشگران را منطبق بر استانداردهای رایج دانست و یادآور شد: این آمارها 
به مدت حداقل یک شب در شهرها و مناطق  شامل گردشگرانی می شود که 

مختلف استان اقامت کرده اند.
حمزه زاده ادامه داد: در آمارهای ارایه شده توسط میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری به هیچ عنوان تردد خودروها در جاده های مواصلاتی لحاظ نشده 
بنای  و  اثر  از چهار هزار  برخورداری  و  اماکن گردشگری  تنوع  نمی شود.وی  و 
تاریخی که تاکنون ۲ هزار و ۲۶ مورد از آنها در فهرست آثار ملی ثبت شده است 
را مزیت و ظرفیت بسیار بزرگ و مهم برای توسعه صنعت گردشگری آذربایجان 
شرقی دانست که بهره مندی از این مزیت ها می تواند منجر به توسعه گردشگری 

آذربایجان شرقی شود.
به هتل  آنها  از  تعدادی  تبدیل  و  تاریخی و قدیمی  زاده وجود خانه های  حمزه 
بوتیک را یکی جاذبه های مهم و اثرگذار توسعه صنعت گردشگری در کلانشهر 
تبریز دانست و یادآور شد: هر چند در این زمینه گام های اولیه برداشته شده است 
و تعداد قلیلی از خانه های قدیمی مثل خانه سرخه ای تبدیل به هتل بوتیک شده 

است که قصد داریم روند موجود را تسریع و افزایش دهیم.
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 مختاری فر:

آنگولا هم محک جدی برای 
فوتبال ایران نبود

آنگولا  مانند  تیمی  برابر  پیروزی  اینکه  بر  تاکید  با  فوتبال  کارشناس 
این تیم محک جدی برای  با  ایجاد غرور شود، گفت: دیدار  نباید باعث 

ملی پوشان فوتبال ایران نبود.
جعفر مختاری فر در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص پیروزی تیم ملی 
فوتبال ایران برابر آنگولا گفت: ملی پوشان کشورمان نمایش خوبی مقابل 
آنگولا داشتند و توانستند به یک برد پرگل دست پیدا کنند، البته یادمان 
نرود که آنگولا در رده ۱۱۶ رنکینگ جهانی فیفا است. این تیم هم مانند 

حریفان تدارکاتی دیگر نتوانست محک جدی برای تیم ملی ما باشد.
یک  به  و  شدند  جمع  هم  دور  بازیکنان  که  همین  البته  داد:  ادامه  وی 
هماهنگی تاکتیکی رسیدند برای فوتبال ملی ما خوب بود. البته این برد 
بازی های  در  باخت  و  برد  شویم،  غرور  دچار  و  دهد  فریب  را  ما  نباید 
تدارکاتی چندان مهم نیست آنهم مقابل تیم هایی که جایگاه خوبی ندارند 

اما می تواند به کادر فنی کمک کند تا به اهدافی که در سر دارد برسد.
کارشناس فوتبال خاطرنشان کرد: بازیکنان ما در مجموع در دو دیدار برابر 
بلغارستان و آنگولا خوب بودند اما هنوز نقاط ضعفی هست که باید توسط 
کادر فنی برطرف شود، این ضعف ها زمانی از بین خواهد رفت که بازیکنان 
ما با تیم ها و بازیکنان بزرگ شانه به شانه بشوند و آنجاست که عیار واقعی 

ملی پوشان ما مشخص می شو.
اروپایی  تیم های  در  که  داریم  بزرگی  بازیکنان  اینکه  بیان  با  مختاری 
می شوند  محسوب  آمد  کار  مهره  یک  و  دارند  ای  العاده  فوق  عملکرد 
اما همه ملی پوشان ما چنین شرایطی را ندارند. بنابراین برای رسیدن به 
هماهنگی تاکتیکی و تیمی و برطرف شدن نقاط ضعف باید با کشورهای 
آسیا  وارد جام ملت های  بیشتری  با قدرت  تا  بازی کنیم  فوتبال  صاحب 

شویم.
وی با تاکید بر اینکه ژاپن در دو بازی توانست دو تیم بزرگ آلمان و ترکیه 
را با ۸ گل شکست دهد، تصریح کرد: این زنگ خطری جدی برای فوتبال 
ما است و نشان می دهد که هدف گذاری ژاپن فراتر از آسیاست و سودای 
تیم های  برخی  و  ژاپن  از  اگر می خواهیم  دارد. پس  را  در جهان  بزرگی 
آسیایی عقب نمانیم نیاز به برنامه ریزی طولانی مدت و دقیق داریم تا 

بتوانیم این فاصله را جبران کنیم.
مختاری فر در بخش دیگری از صحبت هایش در مورد شرایط استقلال و 
حواشی که در این تیم بوجود آمده گفت: استقلال روزگاری بهترین باشگاه 
افتاده که نمی تواند چند  به وضعیتی  اما حالا  بود  امکانات  از لحاظ  آسیا 
بازیکن جدید بخرد و مجبور است با داشته هایش به مصاف حریفان برود.

انتقالات  تاکید کرد: همیشه استقلال در فصل نقل و  کارشناس فوتبال 
لیگ بهترین ها را جذب می کرد ولی در حال حاضر از خرید سه بازیکن هم 
عاجز است و این نشان می دهد که مدیریت غلط چه بلایی بر سر استقلال 
آورده است. مدیرانی که نه تنها از جنس فوتبال نیستند بلکه مدیریت هم 
و  رسیده  استقلال  مدیریت  به صندلی  پایشان  رانت  با  فقط  و  نمی دانند 
تنها برای خود رزومه جمع می کنند. آنها به تنها چیزی که فکر نمی کنند 
موفقیت استقلال است، استقلال مدیری می خواهد که قابلیت داشته باشد، 
توانمند باشد، بتواند مشکلات را با درایت حل کند نه اینکه تنها وعده بدهد 

و حتی یکی از وعده هایش را هم اجرایی نکند
وی با بیان اینکه استقلال در چند پست ضعف دارد و نیاز به خرید چند 
بازیکن دارد تا بتواند نقاط آسیب پذیر را ترمیم کند، افزود: مدیر استقلال 
بجای آمدن در تلویزیون و مصاحبه کردن و بردن تیم به حاشیه بیشتر 
باید بدنبال خواسته های سرمربی باشد تا استقلال بتواند با قدرت بیشتری 
لیگ و جام حذفی را پشت سر بگذارد، با مصاحبه کردن و تقصیرها را به 
گردن دیگری مشکلی حل نخواهد شد. استقلال نیاز به تعامل و همدلی 
دارد تا از این بحران و حواشی که در این چند وقت برایش بوجود آمده 

بسلامت عبور کند.
مختاری در پایان خاطر نشان کرد: آرامش ضامن موفقیت استقلال خواهد 
بود، این حواشی و اختلاف نظر شدید بین کادر فنی و مدیران به ضرر 
تیم تمام می شود و دود آن بیشتر به چشم هواداران استقلال خواهد رفت. 
طرفداران استقلال نگران آینده تیم شأن هستند و تمام قد کنار کادر فنی 
مسولان  است  بهتر  بنابراین  شود.  موفق  تیم  تا  اند  ایستاده  بازیکنان  و 
استقلال هم اختلافات را کنار گذاشته و در وظایف مربی دخالت نکنند 
و تلاش کنند وظایفی که بر عهده آنها است انجام شود تا با وحدت و 

همدلی شاهد بازگشت آرامش به اردوی استقلال باشیم.

شرایطی  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  جدید  خرید 
حضور در سومین تیم آسیایی را تجربه می کند که 

هنوز در این قاره موفق به گلزنی نشده است.
 تیم فوتبال پرسپولیس در ساعات پایانی که فرصت 
ویرایش فهرست آسیایی را داشت، توانست با نبیل 
اصلیتی  با  سوئد  ملی  تیم  سابق  بازیکن  باهویی 
بازیکن  این  بلکه  تا  کند  امضا  قراردادی  مراکشی 

بتواند مشکل خط حمله سرخپوشان را حل کند.
با توجه به پایان یافتن فرصت نقل و انتقالات، این 
تیم تنها می توانست بازیکن آزاد به خدمت بگیرد، 
آن هم بازیکنی که مبلغ آن بالاتر از سقف قرارداد 
این  سراغ  به  سرخپوشان  خاطر  همین  به  نباشد. 

بازیکن رفتند و با او قرارداد امضا کردند.
این بازیکن فوتبالش را از تیم برومپوجکارنا یکی از 
تیم های مطرح استکهلم به عنوان وینگر آغاز کرد 
فوتبال  به  پدیده  عنوان  به  توانست  تیم  این  در  و 
و  دوم  دسته  لیگ  در  ابتدا  او  شود.  معرفی  سوئد 
سپس در لیگ برتر سوئد درخشید اما برای کسب 
دسته  لیگ های  در  گروندال  تیم  به  بیشتر  تجربه 
پایین تر پیوست. واسپی یونایتد هم دیگر تیمی بود 
که باهویی به این تیم اضافه شد. آکروپولیس هم 
نتوانست  و  بود  ناکام  آن  در  بود که  او  بعدی  تیم 

عملکرد خوبی داشته باشد.
او  کرد.  احیا  را  باهویی  که  بود  تیمی  سوئد  آیک 
 ۲۶ توانست  تیم  این  در  دو سال حضور  در طول 
گل برای آنها به ثمر برساند تا به پیراهن تیم ملی 

کشورش برسد.
 ۲۰۱۴ سال  را  خود  ملی  بازی  نخستین  اهویی 
در  و  داد  انجام  استونی  مقابل  دوستانه  دیدار  در 
اتریش  مقابل  نیز   ۲۰۱۶ یورو  مقدماتی  مسابقات 
آخرین بازی ملی اش را انجام داد تا در این مدت 
همبازی زلاتان ابراهیموویچ ابرستاره فوتبال سوئد 

شود.
الاهلی  متمول  تیم  تا  شد  موجب  او  درخشش 
عربستان سراغ او بیاید و این بازیکن را جذب کند. 
او در ۱۰ مسابقه برای این تیم به میدان رفت اما 

نتوانست گلی به ثمر برساند اما نخستین جام دوران 
حرفه ای خود را در این کشور با فتح لیگ عربستان 

به دست آورد.
او پس از این تجربه به هامبورگ رفت اما آلمان 
تا دوران  نبود  باهویی  برای خودنمایی  هم مکانی 
پایان  به  بازی   ۷ از  پس  تنها  آلمان  در  او  حضور 

برسد.
باهویی سپس به گراس هاپرز تیم مطرح سوییسی 
رفت و یک سال و نیم در این تیم ماند و در ۳۲ 
بازی ۳ گل برای آنها به ثمر رساند. البته ۶ ماه هم 
او به آیک به صورت قرضی بازگشت تا در این تیم 
احیا شود اما در این مدت هم در ۱۵ بازی ۴ گل زد.

تیم دی گرف شات هلند دیگر تیمی بود که باهویی 
در ادامه دوران حرفه ای خود انتخاب کرد اما هلند 
هم جای خوبی برای او نبود و تنها ۷ بازی برای 

این بازیکن ثبت شد آن هم بدون گل زده.
بازیکن  از   ۲۰۱۹ سال  در  باز  آغوش  با  اما  آیک 
سابق خود پذیرا شد تا او برای سومین بار به این 
های  سال  طول  در  باهویی  باشد.  بازگشته  تیم 
به  جایگزین  بازیکن  عنوان  به   ۲۰۲۱ تا   ۲۰۱۹
زمین می آمد و در طول سه فصل تنها ۹ گل برای 

در  او  رساند.  ثمر  به  بازی   ۳۵ مجموع  در  تیمش 
یورو لیگ هم برای تیمش به میدان رفت و حتی 

مقابل منچستر بازی کرد.
تجربه  دومین  عنوان  به  قبل  فصل  بازیکن  این 
حضور در فوتبال آسیا را انتخاب کرد اما اینبار به 
قطر رفت تا در لیگ ستارگان در تیم القطر بازی 
به میدان رفت  برای زردپوشان  بار  او هشت  کند. 
اما باز هم موفق به گلزنی نشد. نکته جالب این بود 
که او در این تیم با بشار رسن ستاره سال های نه 

چندان دور سرخپوشان هم تیمی بود.
عنوان  به  بودن  تیم  بدون  ماه   ۶ از  پس  او  حالا 
را  پرسپولیس  در  حضور  آسیایی  تجربه  سومین 

انتخاب کرد.
با این حال طبق آمار او دنبال این است تا بتواند 
پایش  سرانجام  تجربه اش،  سومین  در  و  آسیا  در 
سرزمین  آسیا  دهد  نشان  تا  شود  باز  گلزنی  به 

ممنوعه ای برای گلزنی این بازیکن نیست.
باهویی تجربه بازی با عنوان مهاجم هدف را دارد 
اما هیچگاه مهاجم هدف اول تیمش نبوده و بیشتر 
بازی  به  مهاجم  پشت  و  وینگر  عنوان  به  اوقات 

گرفته می شده است.

خرید جدید پرسپولیس را بیشتر بشناسید؛

دوست زلاتان و بشار در سرزمین ممنوعه

دبیر فدراسیون والیبال:

شرط بندی بازیکنان روی نتایج تیم ملی واقعیت ندارد

موسوی: تمرینات تیم ملی در این دو هفته کاملا متفاوت شده  است

تیم  عملکرد  از  انتقاد  به  والیبال  فدراسیون  دبیر 
دنبال  ما  گفت:  و  پرداخت  بانوان  والیبال  ملی 
نتیجه گرفتن این تیم نبودیم. اما انتظار داشتیم 
این  ما  توقع  کند.  حرکت  ما  اهداف  راستای  در 
خورد  رقم  ها  بازی  برخی  در  که  نتایجی  نبود 

کسب شود.
خصوص  در  ایرنا،  با  گفت وگو  در  تقوی  میلاد 
اینکه لیگ برتر والیبال در فصل آینده با چند تیم 
برگزار می شود، اظهار داشت: همچون فصل قبل، 
امسال هم لیگ را با ۱۴ تیم برگزاری می کنیم. 
این رقابت ها یک ماه دیرتر از سال گذتشه آغاز 
می شود. مرحله گروهی لیگ تا پایان سال برگزار 
سال  فروردین  در  را  پلی آف  مرحله  اما  می شود؛ 

آینده برگزار می کنیم.
برتری  لیگ  تیم های  کدام  اینکه  درباره  وی 
راهیاب  تیم های  کرد:  عنوان  شده اند،  منحل 

کرده اند.  واگذار  را  خود  امتیاز  هراز  و  مریوان 
با  اولیه ای  مذاکرات  هم  سیرجان  گل گهر 
تیم  به  امتیازش  تا  داده  انجام  ارومیه  شهرداری 
مسئله  این  هنوز  اما  شود.  داده  انتقال  ارومیه ای 

نهایی نشده است.
پلی  اینکه  خصوص  در  والیبال  فدراسیون  دبیر 
یا  بود  خواهد  متمرکز  به صورت  برتر  لیگ  آف 
را  آن  که  داریم  طرحی  گفت:  برگشت،  و  رفت 
در جلسه قرعه کشی مطرح خواهیم کرد. در این 
رفت  صورت  به  نهایی  یک چهارم  مرحله  طرح 
و  نیمه نهایی  مراحل  اما  بود؛  خواهد  برگشت  و 
فینال را به صورت متمرکز خواهیم داشت. ضمن 
اینکه مرحله پلی آوت را هم مچون فصل گذشته 

خواهیم داشت.
بانوان در  تقوی درباره عملکرد تیم ملی والیبال 
در  باید  کرد:  تصریح  آسیا،  قهرمانی  مسابقات 

بررسی  مورد  بانوان  ملی  تیم  عملکرد  جلسه ای 
تیم  این  گرفتن  نتیجه  دنبال  ما  بگیرد.  قرار 
ما  اهداف  راستای  در  داشتیم  انتظار  اما  نبودیم؛ 
در  که  نتایجی  نبود  این  ما  توقع  کند.  حرکت 
برخی بازی ها رقم خورد کسب شود. با توجه به 
هزینه هایی که برای تیم بانوان شد انتظار داشتیم 
نتایجی که می گیریم نسبت به سال های گذشته 
متفاوت باشد. باید ببینیم دلیل این مسئله چیست.
وی در پایان در خصوص شایعاتی که در فضای 
پوشان  ملی  برخی  شرط بندی  پیرامون  مجازی 
والیبال در مسابقات قهرمانی آسیا به وجود آمده، 
می کنم.  تکذیب  را  مسائلی  چنین  داشت:  اظهار 
به  مستنداتی  و  اطلاعات  این خصوص هیچ  در 
وارد  هرگز  ملی  تیم  بازیکنان  است.  نرسیده  ما 
این مباحث نمی شوند و قدر پیراهن تیم ملی را 

می دانند.

کاپیتان تیم ملی والیبال گفت: تمرینات در این دو 
هفته کاملا متفاوت شده و سعی می  کنیم با همدلی 

تمرینات را هدفمندتر کنیم.
محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال و وحید 
این تمرین در جمع  ابتدای  نایب رئیس در  مرادی 
ملی پوشان حاضر شدند و کاپیتان تیم ملی در این 
جمع، گفت: به تمامی بازیکنان و اعضای کادر فنی 
و  داشتیم  سختی  سال  می گویم.  نباشید،  خسته 
نتیجه ای که دوست داشتیم حاصل نشد. از خودمون 
بیشتر از همه عصبانی هستیم و این موضوع باعث 
کسب  برای  بازیکنان  در  مضاعف  انگیزه  ایجاد 

نتیجه مناسب در ادامه مسابقات شده است.
سیدمحمد موسوی تصریح کرد: فضای تمرینات در 
و سعی  است  متفاوت شده  دو هفته گذشته کاملا 
می کنیم با همدلی تمرینات را هدفمندتر کنیم. تیم 
ملی والیبال ایران هستیم. اگر در سال های گذشته 
در اینچنینی گروهی بودیم، قطعا انتظار بود غیر از 
برزیل و ایتالیا، سایر تیم ها را سه بر صفر شکست 

دهیم.
انتخابی  در  ایتالیا  و  برزیل  با  بازی  داد:  ادامه  وی 
همه  خوشبختانه  اما  دارد  سختی  شرایط  المپیک 
موفق  برزیل  در  که  دارند  را  ذهنیت  این  بازیکنان 

به کسب سهمیه المپیک شویم. به نظرم این انگیزه 
تمامی اتفاقات گذشته را پاک می کند.

این که  به  اشاره  با  ایران  والیبال  ملی  تیم  کاپیتان 
کسب  و  هانگژو  آسیایی  بازی های  طلای  مدال 
سهمیه المپیک پاریس در برزیل تمامی زحمات این 
اتفاقات بد را از  گروه را جبران خواهد کرد، گفت: 
ذهن خود دور کردیم و انشالله با کسب سهمیه در 
دیدارهای  به  آینده  سال  ملت های  لیگ  به  برزیل 
تدارکاتی خوبی برای تیم ملی نگاه خواهیم کرد تا 
حضور شایسته و نمایش خوبی در المپیک پاریس 

داشته باشد.
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پلمب ۴ هزار بنگاه مسکن متخلف در کشور
مشاور وزیر راه و شهرسازی در امور مسکن گفت: گشت های نظارتی ما در سراسر 
از بنگاه های در کل کشور  ابتدای سال ۶۰ هزار بازرسی  از  کشور شکل گرفته و 

انجام شده و چهار هزار بنگاه فاقد مجوز پلمب شده اند. 
تلویزیونی اظهار داشت: بعضی  نوروزی در گفت وگوی  ابوالفضل  ایرنا،  به گزارش 
از مشاوران املاک اقدامات خلاف قوانین و مقررات انجام می دهند و بدون جوار 
فعالیت می کنند. در ۶ ماه اخیر با بنگاه های بدون مجوز برخورد شد و بعضاً مشاهده 
شده که مشاوران املاک بیشتر از حد مشخص شده حق کمیسیون دریافت می کنند.
وی ادامه داد: گشت مشترک بین وزارت راه و شهرسازی، اتاق اصناف، تعزیرات 
شکل گرفت. ۱۶۴ هزار بنگاه فعال در سطح کشور داریم که گشت های نظارتی 
ما در سراسر کشور شکل گرفته و از ابتدای سال ۶۰ هزار بازرسی از بنگاه های در 
کل کشور انجام شده که ۴ هزار بنگاه فاقد مجوز پلمب شده اند.مشاور وزیر راه و 
شهرسازی ادامه داد: البته تمام بنگاه ها بازرسی نشده اند. در بعضی از شهرها میزان 
بنگاه ها از سرانه مصرف مردم به شدت بالاتر است و متأسفانه قیمت سازی مسکن 

در این بستر انجام می شود و بر افزایش قیمت مسکن و تورم موثر است.

گشت های  نتایج  از  یکی  مسکن  قیمت  کاهش  درصد   ۱۵ تا   ۱۰ گفت:  نوروزی 
مشترک از بنگاه های املاک بوده است.معاملات سوری بنگاه ها خیلی در افزایش 
املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس  گودرزی،  استکیانوش  نبوده  موثر  مسکن  قیمت 
استان تهران نیز درباره وجود تبانی بین مشاوران املاک و معاملات سوری برای 
افزایش قیمت مسکن پرداخت و گفت: از ابتدای فروردین ماه امسال تاکنون ۱۴۰ 
تا ۱۵۰ بازرسی از مشاوران املاک تهران داشتیم و دو بار از تمام مشاوران املاک 
تهران بازرسی انجام شد که با کمک تعزیرات این گشت ها را ادامه داده ایم.وی ادامه 
داد: در این ۶ ماه هزار و ۴۲۰ مورد مشاور املاک بدون مجوز را به اتاق اصناف 
و اماکن معرفی کرده ایم. ۱۱ هزار واحد صنفی مشاوره املاک دارای پروانه کسب 
داریم و چیزی حدود ۲ درصد دیگر به هزار و ۴۲۰ مورد مشاوره املاک بدون مجوز 

نیز باید اضافه کنیم؛ زیرا ممکن است مورد بازرسی قرار نگرفته باشند.
برای  مداری  قانون  و  ساماندهی  طرح  اجرای  حال  در  کرد:  خاطرنشان  گودرزی 
مشاوران املاک هستیم. اینکه گفته شده ۱۱ تا ۱۲ هزار بنگاه بدون پروانه داریم 

درست نیست و ما در دو بار گشت زنی به این مسئله نرسیده ایم.

به  که  کنیم  کاری  باید  ما  گفت:  تهران  استان  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس 
و  گشت  آن قدر  و  شود  گرفته  پروانه  بدون  واحدهای  جلوی  الکترونیکی  صورت 
بازرسی نداشته باشیم. کد رهگیری جز وظایف مشاوران املاک است و باید این 
اقدام را انجام دهند.وی وجود تبانی بین مشاوران املاک برای انجام معامله سوری 
و افزایش کاذب قیمت مسکن را تائید کرد و گفت: این مسئله در هر صنفی ممکن 
است که وجود داشته باشد ولی این مسائل خیلی در افزایش قیمت مسکن تاثیر گذار 
نبوده است. در پردیس شاهد نابسامانی زیادی بودیم که ساماندهی شد. به عنوان 
مثال خانه ۳ میلیاردی در پردیس بعد از این اقدامات ۷۰۰ تا ۱ میلیارد کاهش یافت. 

در تهران هم شاهد افت ۱۰ تا ۱۵ درصد قیمت مسکن هستیم.
کمیسیون  حق  درصد  یک  گذشته  سالیان  از  املاک  مشاوران  گفت:  گودرزی 
فضای  پلتفرم های  وقتی  ولی  نمی شدند،  نیز  مسکن  گرانی  باعث  و  می گرفتند 
مجازی راه اندازی شد افراد ملک شان را با هر قیمتی که می خواهند عرضه می کنند 
و باعث مشکلات گرانی مسکن شده، کار مشاوران املاک را هم سخت کرده اند و 

مشاور املاک هم مقصر شناخته می شوند.

شهردار کرج با بیان اینکه با اهتمام شورا و شهرداری 
پروژه های مهم عمرانی این کلانشهر از رکود اجرایی 
خارج شده است ، اعلام کرد تکمیل ۱۰ پروژه بزرگ 

عمرانی برای تکمیل در کرج هدفگذاری کرده ایم.
مهرداد کیانی در حاشیه بازدید اعضای شورای شهر 
کرج از محله های کم برخوردار و پروژه ها ی عمرانی 
کرج اظهار کرد: یکی از پروزه های اولویت دار که در 
سال های اخیر با مشکل اجرایی مواجه بود ، بزرگراه 
شهید سلیمانی به طول ۱۸ کیلومتر است که اکنون 

ساخت آن با شتاب پیش می رود.
شهردار کرج ادامه داد: هفت کیلومتر از این بزرگراه 
تا ۲ ماه آینده زیر بار ترافیک می رود ضمن آنکه با 
مردم  آینده  ، سال  بزرگراه  این  بزرگ  پل   ۲ تکمیل 
استان البرز و مسافران ۱۴ استان کشور از مزایای آن 

بهره مند می شوند.
سال  در  که  کرج  شهری  قطار  پروژه   : گفت  کیانی 
گذشته با رکورد مواجه شده بود اکنون شتاب گرفته و 
مردم شاهد افتتاح حدود هفت کیلومتر از آن در پایان 
سال گذشته بودند و اکنون نیز ۱۰ هزار میلیارد ریال 

اعتبار برای آن تامین شده است .
شهردار کرج بیان کرد: پیش بینی می شود منابع مالی 
ریال  میلیار  هزار   ۲۰ به  امسال  پایان  تا  پروژه  این 
برساشد تا بتوان بخش دیگری از این پروژه عظیم را 

در سال آینده راه اندازی کرد.
وی ادامه داد: پروژه قطار شهری کرج به عنوان یکی 
از پروژه های مهم کشور با حرکت جهادی رو به جلو 
پیش می رود و به طور قطع مردم در دور ششم شورا 

از مزیت های این پروژه بهرمند خواهند شد.
میلیارد  هزار   ۵۰ امسال  اینکه  بیان  با  کرج  شهردار 
ریال پروزه عمرانی در کرج در دست ساخت داریم ، 
گفت : توسعه بزرگراه جنوبی به سمت فرودگاه پیام 
های  پروژه  از  همسطح  غیر  های  تقاطع  ساخت   ،
مدیریت شهری  آنکه  شاخص شهری هستند ضمن 
از پروژه های عمرانی کوچ و محله ای بی تفاوت نمی 
گذرد و نگاه محرومیت زدایی از محله ها را با جدیت 

دنبال می کند.
وی ادامه داد: از ۹۰ هزار میلیارد ریال اعتبار مدیریت 
پروژه  سهم  آن  ریال  میلیارد  هزار   ۵۰ کرج  شهری 
های عمرانی است و اکنون بیش از ۳۲ پروژه عمرانی 

در دست ساخت داریم .
شهردار کرج گفت : در بخش حمل و نقل شهری نیز 
قیمت ۲۵  با  خرید ۷۶ دستگاه خود »ون« هر یک 
میلیارد ریال و خرید ۱۳۰ دستگاه اتوبوس جدید برای 
کرج محقق شده است و ناوگان عمومی این کلانشهر 

روند نوسازی را با سرعت طی می کند.
وی ساخت و توسعه تفرجگاه های عمومی و بهسازی 
آسفالت معابر را از دیگر برنامه های مدیریت شهری 
برشمرد و افزود: پروژه های متعددی در این بخش در 

حال انجام است.
علیرضا رحیمی عضو شورای اسلامی شهر کرج نیز 
در این بازدید اعلام کرد: ۶۴ درصد اعتبارات شهری 
کرج برای زدودن محرومیت از محله ها و رفع گره 

های ترافیکی این کلانشهر اختصاص یافته است .
وی ادامه داد: قرار است بزرگراه شمالی با احداث یک 
به میدان جمهوری اسلامی کرج متصل  معبر جدید 
شود تا دسترسی هسته مرکزی کرج به این بزرگراه 

آسان گردد.

رحیمی در خصوص مهار ساخت و سازهای غیر مجاز 
گفت : در این بخش خلاء قانونی داریم و باید موانع 
به  را  بتوان ساخت وسازها  تا  را برطرف کرد  قانونی 

صفر رساند.
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر کرج 
نیز در این بازدید از مشارکت دانشگاه های البرز در 
طرح های پژوهشی و عمرانی کرج خبر داد و گفت 
: ۱۱۵ پروژه مطالعاتی با کمک دانشگاه های استان 
آغاز کردیم ضمن آنکه مدیریت شهری کرج از ۱۱۵ 
پایان نامه با موضوع مدیریت شهری حمایت می کند.

محمد اسدیان گفت : تشکیل کارگروه نخبگان برای 
در  نخبگان  نظرات  از  شهری  مدیریت  مندی  بهره 
بخش های مختلف عمرانی ، فرهنگی و شهری یکی 

از برنامه های مدیریت شهری کرج است.
کرد:  اعلام  کرج  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
از  کاره  نیمه  ورزشی  و  فرهنگی  پروژه   ۱۰ تکمیل 
کلید  مدیریت شهری  اهتمام  با  کرج  جمله مصلای 

خورد.
عمار ایزدیار اظهار کرد: این پروژه ها شامل مصلای 
سه  منطقه  الغدیر  فرهنگسرای   ، کرج  جمعه  نماز 
شهرداری کرج ، ۲ سوله مدیریت بحران در مناطق 
هشت  منطقه  طبقاتی  پارکینگ   ، کرج  هفت  و  سه 

کرج و پنج بوستان و فضای ورزشی است که از سال 
های قبل نیمه کاره مانده بود.

ها  پروژه  این  تکمیل  عملیات  اکنون  داد:  ادامه  وی 
آغاز شده که در مجموع پنج هزار میلیارد ریال، اعتبار 

برای تکمیل آنها برآورد شده است.
تکمیل  افزود:  کرج  اسلامی شهر  شورای  سخنگوی 
مصلای نماز جمعه کرج ۵۰۰ میلیارد ریال نیاز دارد 
که تامین خواهد شد ضمن آنکه اعتبار ۳۵۰ میلیارد 
ریالی برای تکمیل فرهنگسرای الغدیر مهرشهر پیش 

بینی شده است.
علی ذبیحی عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره 
به اهمیت اتصال بزرگراه شمالی کرج به آزاد راه کرج 
- قزوین گفت : برای تحقق این امر اکنون تکمیل 
گردشگری  پل  به«  موسوم  همسطح  غیر  تقاطع 
باغستان« نیازمند تامین یک هزار میلیاردریال اعتبار 

است .
وی افزود: در صورت تامین این اعتبار بزرگراه شمالی 
آزاد راه کرج - قزوین  آینده به  ابتدای سال  تا  کرج 
متصل خواهد شد که در این زمینه مدیریت شهری 

کرج تمهیداتی پیش بینی کرده است.
راه  آزاد  کیلومتر   ۱۸ طول  به  کرج  شمالی  بزرگراه 
شهید همت در شرق کرج را به آزاد راه کرج - قزوین 

در غرب کرج متصل می کند.
این بزرگراه اکنون حدود ۷۸ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد و قرار است هفت کیلومتر آن تا ۲ ماه آینده بین 
بلوار طالقانی شمالی تا باغستان کرج به بهره برداری 

برسد.
عملیات ساخت بزرگراه شمالی کرج از تیرماه سال ۹۵ 
آغاز شده که تکمیل آن به بیش از ۶۵ هزار میلیارد 
این  درصد   ۵۰ است  قرار  که  دارد  نیاز  اعتبار  ریال 
اعتبار توسط وزارت راه وشهرسازی و ۵۰ درصد دیگر 

توسط شهرداری کرج تامین شود.
گشایش بزرگراه شمالی کرج بخش زیادی از ترافیک 
روان  را  و شهید همت  کرج   - تهران  های  راه  آزاد 

سازی خواهد کرد.

شهردارکرج:

 پروژه های مهم عمرانی کرج از رکود اجرایی
 خارج شده است


